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Foto: arhiv Vinogradniško 
sadjarskega društva Vitomarci

Vino v čaši pri Andraši

Vinarji predstavili vina občanom

Pridelovalci strokovno predstavili 
svoja vina

Tudi organizatorji so poizkusili 
dobrote

Poklicni somelje predaval o 
bontonu pitja

Del delovne ekipe z županjo

Dražba protokolarnega vina (vina potomke 
najstarejše vinske trte na svetu)

Dvoboj

Obiskovalci bili navdušeni nad prireditvijo

Za kulinarične 
dobrote iz 

sestavin, ki so 
za naše kra-

je značilne, je 
poskrbel 

kolektiv Gostilne 
pri Ovinku.
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OBVESTILO
Občinska uprava poziva vsa društva, da pošljejo svoj 
načrt dela za leto 2016 do 10. januarja 2016 na 
info@sv-andraz.si zaradi priprave zloženke s planom 
prireditev za leto 2016.

uredništvo

Spoštovani bralci in bralke 
občinskih novic! 

Leto 2015 se počasi poslavlja, zato 
smo letos člani uredniškega odbora 
še zadnjič združili moči in v vaše do-
move poslali kup koristnih, zanimivih 
in pozitivnih informacij o aktivnostih, 
ki so se, se že ali pa se še bodo izva-
jale. 

Sicer pa december velja za najlepši 

čas v letu, ko se spomnimo vsega 
lepega kar smo doživeli, tisto slabo 
pa skušamo pozabiti. Verjamemo, 
da v vaših domovih gorijo lučke, ki 
oznanjajo, da so prazniki in da se 
bo kmalu treba posloviti od starega 
in zakorakati novemu letu napro-
ti. Upamo in vam privoščimo, da v 
tem prazničnem času lučke gorijo 
tudi v vaših srcih skupaj s tistimi, ki 
so vam blizu, s tistimi, ki jih imate 
najraje. Z nekaterimi bomo skupaj 

samo tam…v svojih srcih in mislih. 

Naj vam praznični čas mineva lepo, 
v novem letu pa vam v imenu ured-
niškega odbora želim zdravja, sreče 
in pozitivnih misli! 

Hvala, ker ste z nami, ostanite naši 
bralci tudi v letu 2016! 

Mateja Toš, 
uredniški odbor 

Uvodnik

 Kolofon

Uredništvo si pridržuje pravico do spremembe naslovov in krajšanja člankov. Za morebitne napake se opravičujemo.
Izdajatelj: Občina Sveti Andraž v Slovenskih goricah; Članke pregledala: Mateja Toš; Za izdajo odgovorna; Darja Vudler; Odgovorni urednik:          
Kristijan Majer; Uredniški odbor: Mateja Toš, Nina Druzovič, Nina Žvarc in Špela Pučko; Računalniška obdelava: Kristijan Majer; Naklada: 400 
izvodov; Tisk: Grafična forma Hutter.
Glasilo Novice občine Sv. Andraž v Slov. goricah je vpisano v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 376.

NAPOVEDNIK DOGODKOV
Napovednik dogodkov s prireditvami, ki so jih posredo-
vali predstavniki društev.

Januar:  
- 2.1.2016 – romanje oz. izlet v Sveto Trojico; ogled 
jaslic, knjižnice, samostana ter pokušnja vin, Društvo up-
okojencev Vitomarci;
- premiera igre Odrasle gledališke skupine Vitomarci, 
KUD Vitomarci; 
- pravljične ure za najmlajše v društveni knjižnici, KUD 
Vitomarci; 
- obisk bolnih in ostarelih ter razstave v domu Društva 
upokojencev, Društvo upokojencev Vitomarci. 

Februar: 
- prireditev ob Dnevu kulture, KUD Vitomarci; 
- 6.2.2016 - povorka na pustno soboto, Turistično društ-
vo Vitomarci;
- razstava fotografij gledaliških predstav iz društvene 
kronike, KUD Vitomarci; 
- kreativne delavnice za otroke, KUD Vitomarci; 
- Valentinov nočni pohod z baklami, KUD Vitomarci.

Marec:
- 4.3.2016 - Občni zbor, Vinogradniško sadjarsko društvo 
Vitomarci;
- 6.3.2016 -  Rez potomke stare trte  pri cerkvi Sv. An-
draža, Vinogradniško sadjarsko društvo;
- prireditev ob Dnevu žena, KUD Vitomarci; 
- kreativne delavnice za otroke, KUD Vitomarci;
- premiera predstave Otroške gledališke skupine Pav-
lihci, KUD Vitomarci;
- koncert Tamburaške skupine Vitomarci; KUD Vitomarci. 

 
 

Cenik oglasnega prostora in komercialnih sporočil v Novicah:

 Velikost oglasa           Cena oglasa         Letno oglaševanje
 1/9 strani  20 €   64 €
 2/9 strani  40 €   128 €
 3/9   60 €   192 €
 4/9   80 €   256 €
 6/9   120 €   384 €
 9/9   180 €   576 €

Cene vsebujejo DDV. Za celoletno oglaševanje se 
prizna 20 % popust.  Doplačilo za oglas na plat-
nicah Novic je 20 %.
Več informacije na telefonski številki 02 757 9530 
ali elektronskem naslovu info@sv-andraz.si.

Uredniški odbor
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Novice  št. 55 bodo praviloma izšle 24. marca 2016. Rok za oddajo prispevkov (člankov, 
fotografij...) je najkasneje do vključno 7. marca 2016. Prispevke posredujte na elektronski 
naslov: novice@sv-andraz.si ali na prenosljivem mediju občinski upravi.

Uredniški odbor

Vino v čaši pri Andraši

NAČRT IZDAJE NOVIC v letu 2o16

Št. 55: 24. marec, četrtek;
št. 56: 7. julij, četrtek;
št. 57: 29. september, četrtek;
št. 58: 22. december, četrtek.
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Po prvem letu dela nove županje, smo se v uredniškem 
odboru odločili, da bomo pod rubriko županja objavili 
intervju z namenom, da preletimo celo leto njenega de-
lovanja. Prijetno branje.

Kako ocenjujete minulo leto (glede investicij, volitev, 
dela vlade, dela občinskega sveta)?
V letu 2015 smo izvedli veliko pomembnih projektov za 
našo občino. Držimo se zastavljenega predvolilnega pla-
na in letnega proračuna, zato so nas občani podprli in le 
če se držimo planov bomo uresničili njihova pričakovanja. 
Izvedli smo kar nekaj investicij, ki bodo predstavljene v 
nadaljevanju, pa vendar so pomembni tudi ostali projekti. 
V sredini leta smo tako po več letih sprejeli nov občinski 
prostorski načrt, do konca leta 2015 pa že zbiramo po-
bude za nove spremembe in dopolnitve, saj želimo čim 
hitreje pridobiti uporabne stavbne parcele. Znatno smo 
povišali sredstva za delovanje društev, otvorili smo po-
slansko pisarno in skupaj z društvom upokojencev pis-
arno za pomoč starejšim in socialno šibkim občanom, 
znižali smo stroške delovanja urada županje, občinske 
uprave in občinskega sveta, povišali smo sredstva ob ro-
jstvu otrok, na novo finančno nagrajujemo nadarjene di-
jake in študente, konec leta pa smo ustanovili tudi vaške 
odbore.

Volitve so zgodba iz preteklosti, na začetku mandata 
sem naredila revizijo in skladno s tem izvedla potrebne 
ukrepe, da sem lahko pričela z normalnim delom. Nazaj 
se ne oziram, saj to ni produktivno, potrebno je usmeriti 
vse napore v prihodnost, saj le to prinaša rezultate.
Glede vlade nimam povedati nič pozitivnega. Žal se 
občine v letošnjem letu nismo imele možnosti prijavljati 
na evropske razpise in črpati sredstva iz teh virov. To je 

zaskrbljujoče, saj bo kmalu leto 2016, nova perspektiva 
pa se je začela že v letu 2014. Res je, da so se v letošnjem 
letu lahko izvajala in črpala le sredstva iz zadnjega razpisa 
stare perspektive, na katerega se naša občina žal ni pri-
javila. Nič bolje pa ne kaže za naprej. V povabilu za razvoj 
regij so v naboru najpomembnejših projektov, ki se bodo 
financirali iz Operativnega programa za naslednji dve leti 
povsem drugačne prednostne naložbe, kot smo jih priča-
kovali, torej bomo morali biti zelo spretni pri prijavi pro-
jektov. Sem pa toliko bolj vesela za dobro sodelovanje z 
občinskim svetom. Gre za mlado ekipo z vizijo za naš kraj, 
zato podpirajo in podajajo dobre predloge.

Po čem si ga boste najbolj zapomnili? S čim ste najbolj 
zadovoljni in s čim najmanj ter zakaj menite tako?
Opažam, da so ljudje postali bolj odprti, prihajajo na 
prireditve, se udeležujejo dogodkov in se pogovarjajo. Ni 
čutiti napetosti in trenj. To mi veliko pomeni. Na začetku 
leta je bilo opaziti nekaj previdnosti pri ljudeh, nekateri 
so bili celo presenečeni, da se kot županja sploh pogov-
arjam z njimi, danes mi rečejo, da jim je všeč, da ne delam 
razlik med občani. Ko sem se odločila za kandidaturo sem 
vedela kaj to pomeni, da je potrebno vse obravnavati 
enakopravno in predvsem znati prisluhniti ljudem. Vesela 
sem vsakega srečanja z občani, pogovora, pohvale in tudi 
kritike, če je podana na korekten način.
Vsi, ki me poznajo vedo, da sem večni optimist in da na 
življenje vedno gledam s svetle plati. In na nivoju občine 
nimam pripomb. Sem pa zato toliko bolj nezadovoljna 
s celotnim sistemom javne uprave in naše države, ki je 
nekakšna slaba kopija različnih sistemov ostalih evropskih 
držav, povzeta le v delih, ki odgovarjajo državi in nika-
kor prilagojeno našemu okolju in potrebam. Popolno-
ma razumem državljane, ki so nestrpni tako do občin in 
državnih organov, saj smo zbirokratizirana država, ki on-
emogoča normalno delovanje tako fizičnim osebam, da 
o gospodarstvu sploh ne govorim. Če kje, znamo zakom-
plicirati zadeve v Sloveniji. Če bi podjetja delovala na tak 
način, bi jutri propadla. Verjetno sem, tako kot vse občine,  
izjemno nezadovoljna z odnosom države do občin, saj 
nam z nižanjem povprečnine onemogočajo normalno 
delovanje. Ni dneva, ko ne bi prejela pobude za ureditev 
ceste, vodovoda, širokopasovne povezave in podobno, 
kar lahko v današnjih časih smatramo kot osnovni stan-
dard in težko je nekomu razložiti, da ni denarja za osnove. 
Z lastnim denarjem, ki ga imamo  nismo sposobni izvesti 
takšnih investicij. Država pa favorizira investicije v velika 
mesta in to ni niti približno skladen regionalni razvoj. Pa 
kljub temu se ne damo, naredili bomo vse da zagotovimo 
občankam in občanom osnovne standarde in še kaj več.

Katere investicije vse ste izvedli letos?
V letošnjem letu smo končali modernizacijo dveh javnih 
poti v »Vitomarško vas«, kjer smo popolnoma rekonstru-
irali vozišče in ga razširili.  Opravili smo nakup zemljišč in 
pripravili idejno zasnovo, da bomo lahko pripravili javni 
razpis za izbiro investitorja za izgradnjo poslovno stano-
vanjskega centra Vitomarci, ki ga bomo objavili v začetku 
leta 2016. V začetku leta smo kupili še vozilo za režijski 
obrat s katerim lahko nujna vzdrževalna dela na cestah 
opravljamo v lastni režiji. Trenutno izvajamo modernizaci-
jo makadamske ceste BREZOVJAK-ŽUPETINCI-NOVINCI, 

 Povezovalca osrednje občinske pro-
slave skupaj z županjo naredili sebek

Otvoritev pisarne Društva upokojencev 
Vitomarci
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kjer bomo modernizirali vozišče. V 
prvih dneh meseca junija smo se kot 
pooblaščenec etažnih lastnikov pri-
javili na razpis EKO-SKLADA za obno-
vo stanovanjskega bloka. Dobili smo

pozitivno odločbo, od koder bodo 
etažni lastniki lahko pridobili sredst-
va do 13.279,00 EUR. V tem letu so 
posamezni etažni lastniki in občina 
zamenjali okna na svojih stanovanjih, 
prihodnje leto pa se bo pričela obno-
va strehe in fasade. V letošnjem letu 
smo izvedli tudi toplotno izolacijo 
mrliške vežice in uredili ogrevanje.

Katera je najpomembnejša inves-
ticija v tem letu in zakaj? 
Najpomembnejša investicija je bila 
gotovo nakup zemljišč in priprava 
idejne zasnove za novi poslovno- 
stanovanjski center. Gre za projekt, ki 
trenutno sicer še ne prinaša dodane 
vrednosti, vendar bo dolgoročno 
kraju prinesel ogromno. Prepričana 
sem, da bomo našli investitorja, ki bo 
verjel v projekt in se lotil izgradnje. 
S takšnim centrom bo naša občina 
pridobila koristi na večih področjih, 
od tega, da bo center sam prinesel 
nove zaposlitve, do tega, da bo bist-
veno izboljšana kvaliteta dostopnosti 
storitev, družbeno življenje bo bolj 
zaživelo, pričakujemo tudi več tran-
zitnih gostov in nenazadnje v občini 
bi si resnično po več letih vsi želeli tr-
govine, mislim, da smo ena redkih, če 

ne celo edina občina, ki je nima.
Javni razpis bomo objavili v januarju 
in če bomo uspešni z izbiro inves-
titorja že na prvem razpisu, lahko 
pričakujemo center že kmalu.

Kakšni so načrti za prihodnje leto 
glede investicij? In kaj si želite v 
prihodnjem letu?
V letu 2015 smo veliko časa posvetili 
dokumentaciji in pripravam projektov 
za prihodnja leta. Tako se bomo sk-
upaj s projektnimi partnerji prijavljali 
na vse tri čezmejne programe s Hr-
vaško, Avstrijo in Madžarsko, kjer up-
amo, da bodo naš projekt prepoznali 
kot dober in primeren za financiranje. 
Gre predvsem za projekte s katerimi 
bo zaživel turizem in si bomo pov-
ečali število turistov in nočitev. Prav 
tako smo prijavili kar nekaj projektnih 
idej za oblikovanje strategije v sklopu 
LAS Ovtar Slovenskih goric, vključeni 
smo tudi v skupnih projektih regio-
nalnih razvojnih programov.

Kar se tiče investicij bomo v letu 2016 
do konca aprila končali modernizaci-
jo ceste proti Občini Cerkvenjak, 
konec leta smo si pridobili gradbeno 
dovoljenje za novogradnjo sekundar-
nega vodovodnega omrežja v naselju 
Vitomarci, ki ga bomo izvedli spom-
ladi 2016, skupaj z etažnimi lastniki 
bomo obnovili streho in fasado na 
stanovanjskem bloku, v letošnjem 
letu smo se prijavili na razpis fun-
dacije za šport, kamor smo prijavili 
projekt ureditve medgeneracijskega 
športnega parka ob Podružnični Os-
novni šoli Vitomarci in upamo na po-
trditev projekta. Pod pokopališčem 
bomo uredili novo parkirišče, saj 
imamo v centru občine velik problem 
s parkiranjem. Na razpise za sredstva 
iz EU je vezan večji projekt vodovo-
da, kjer bi uredili priključitev na novo 
omrežje v Drbetincih in Vitomarcih in 
uredili ostala območja, kjer ni urejen-
ega omrežja. 

Bi želeli še kaj sporočiti občankam 
in občanom?
Želela bi se zahvaliti vsem, ki delajo v 
dobro naše občine in vam ob koncu 
leta 2015 zaželela samo najboljše, naj 
vam bo leto 2016 naklonjeno v vseh 
pogledih, hkrati pa vam želim veliko 
zdravja, zadovoljstva in lepih trenut-
kov v prihajajočih praznikih prežive-
tih v krogu tistih, ki jih imate najraje. 

Uredniški odbor

 Letos so si lastniki zamenjali okna

Investicija na cesti proti Župetin-
cem bo končana do maja 2016 

Nova pridobitev - avtomobil 
občinskega obrata, med občani 

poznan kot ˝falkon˝

Tloris novega poslovnega centra
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županja

Županje smo se srečale na začetku ali koncu sveta
Jesensko srečanje županj je gostila županja Občine Črna 
na Koroškem Romana Lesjak, ki pravi, da je Črna na koncu 
ali na začetku sveta, odvisno od tega, kako gledaš. 

Na koroškem smo županje z go. Jano Apih iz Zavoda to-
varna trajnostnega turizma, GOODPLACE diskutirale o 
trajnostnem turizmu v občinah in vlogi občin pri tem. V 
tovarni akumulatorskih baterij TAB nas je sprejel direktor, 
g. Bogomir Auprih in nam razkazal proizvodnjo. 
Seveda nismo mogli izpustiti ogleda Olimpijskega muze-
ja, kjer je predstavljen način življenja v kraju in športni 
dosežki krajanov. Črna na Koroškem velja za kraj, od ko-
der izvira največ olimpijcev na število prebivalcev. Iz Črne 

izvira kar sedem olimpijcev: smučarska skakalca, brata 
Drago in Danilo Pudgar, alpski smučarji Katjuša Pušnik, 
Mitja Kunc, Aleš Gorza in Tina Maze ter smučarska tekači-
ca Nataša Lačen. 
Na koncu smo za popestritev srečali še Fredija Milerja, 
ki nam je zapel nekaj svojih uspešnic in tako je minilo še 
eno zanimivo srečanje slovenskih županij. 

Darja Vudler, županja

Županje skupaj s Fredijem Milerjem

Sprejem pri direktorju tovarne TAB

Obisk v Bruslju
Županja občine Sveti Andraž v Slovenskih goricah, Dar-
ja Vudler se je odzvala na povabilo Evropske komisije v 
Sloveniji in se udeležila študijskega obiska v Bruslju, ki je 
potekal od 3. do 5. novembra 2015.
Prvi dan programa je potekal v stavbi Charlemangne na 
temo spoznavanja vloge in pristojnosti Evropske komisije, 
strukturnih skladov v Sloveniji. Na kosilu so se udeleženci 
srečali z namestnikom generalnega direktorja Evropske 
komisije za komunikacijska omrežja, vsebine in teh-
nologijo g. Zoranom Stančičem.
Sledila je predstavitev NATURE 2000, ki pokriva tudi do-
bršen del naše občine in programa LIFE ter predstavitev 
Evropskega socialnega sklada v Sloveniji.

Drugi dan je bil namenjen obisku Odbora regij, kjer ures-
ničujejo svoje interese predvsem lokalne skupnosti. Sledil 
je obisk palače Berlaymont, kjer je predstavnik General-
nega direktorata Evropske komisije za notranje zadeve 
predstavil Agendo za migracije.
Ob koncu dneva je sledilo še srečanje z evropsko komis-
arko za promet Violeto Bulc, ki je predstavila delo svojega 
resorja.

Občinska uprava

Pred sedežem Evropske komisije

Župani in županje z 
evropsko komisarko 

Violeto Bulc
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Strokovna ekskurzija
13.11.2015 smo se v organiziraci-
ji občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah odpravili na strokovno ek-
skurzijo. Strokovne ekskurzije so 
se udeležili člani občinskega sveta, 
člani delovnih teles občinskega sve-
ta, predsedniki vaških odborov oz. 
po en predstavnik vaškega odbora in 
predsedniki društev oz. po en pred-
stavnik društva. Zbrali smo se pred 
večnamensko dvorano Vitomarci in 
se odpeljali v smeri Avstrije. Najprej 
smo se  ustavili v Čokoladnici Zot-
ter, kjer smo degustirali raznolikost 
okusov čokolad. 

Nato je bil naš cilj kmetija VULCA-
NO, kjer smo si ogledali kmetijo, ki 
temelji na sonaravni prašičereji in 
povezovanju in sodelovanju z dru-
gimi podobnimi pridelovalci različnih 
proizvodov (sadjarji, vinarji…ipd.).Tu-
di tam so nam pripravili degustacijo 
šunke, pršuta, klobas, slanin in drugih 
mesnin, ki jih pridelajo na tej kmetiji. 

Ogledali smo si tudi Grad Kornberg 
in božično novoletni sejem, ki ga 
pripravlja 70 najboljših izdelovalcev 
domače umetnostne obrti. 

Ogledali smo si še vinski stolp St. 
Peter am Ottersbach na vinski ces-
ti in Otterbaški mlin z okolico. Na 
koncu je sledilo pozno kosilo v vasi 
Wittmannsdorf (ki bi ji po slovensko 
lahko rekli Vitomarci), ter srečanje z 
županom občine St. Peter am Otters-
bach in povratek proti domu.
  

Občinska uprava

Pred čokoladnico Zotter

Vstop v kmetijo Vulcano

Na kmetiji pridelajo vrhunski 
pršut

Ekskurzija nas je res navdušila

Župan nas je lepo sprejel

14.11. je bila svečana otvoritev dveh moderniziranih 
javnih poti v naselju Vitomarci. Na navedenem odseku 
je bilo rekonstruirano vozišče s širitvijo iz 2,60 na 3,00 m 
v dolžini 835 metrov in preplastitev vozišča širine 2,60 m 
v dolžini 130 m. Celotna vrednost investicije je znašala 
56.000 evrov pri čemer smo nekaj več kot 14.000 EUR 
pridobili iz 21. člena za investicije, ostalo so bila lastna 
proračunska sredstva. Cesto je namenu svečano predala 
županja Darja Vudler, gospod župnik Janko Babič pa je 
cesto blagoslovil. Prireditev je povezovala Špela Pučko, 
nastopili pa so člani Kulturno umetniškega društva Vito-
marci, Ljudske pevke društva gospodinj in harmonikar g. 
Franc Rajšp. Vaščani so za vse navzoče pripravili pogos-
titev in se še kar nekaj časa veselili novi pridobitvi. 

Občinska uprava

Otvoritev ceste v Vitomarško vas

Začetna dela na cesti v Vitomarški vasi
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občinska uprava

18.11. je v državnem svetu potekala tiskovna konferen-
ca o problematiki lokalne samouprave in njenem finan-
ciranju na kateri je bila prisotna več kot polovica županj 
in županov slovenskih občin. Po tiskovni konferenci smo 
se udeležili še seje državnega zbora ob obravnavi ZIPRS 
16/17. 

Občinska in vladna stran sta bili precej narazen pri 
povprečnini, občine zahtevamo 536 evrov, zadnji pred-
log vlade je bil 525 evrov na prebivalca, ki pa ga občine 
nismo sprejele.

Po metodologiji izračuna povprečnine bi ta prihodnje 
leto morala znašati kar 652 evrov.

Državni zbor je predlog ZIPRS-a potrdil s čimer občinam 
namenja le borih 522 EUR povprečnine in 2% sredstev za 
investicije (pri čemer je država 1% dolžna še za leto 2015).
17.12. so se županje in župani Sp. Podravja sestali na 
prvi skupni seji občinskih svetov vseh občin, kjer smo 
izpostavili problematiko financiranja občin in poslali 
zahteve za:
- višino povprečnine 536,00 € na prebivalca za leto 2016 
in 2017;
- zagotovitev izplačila finančne izravnave nad višino 
primerne porabe v letu 2016 in 2017;
- v letu 2016 se naj del sredstev za sofinanciranje inves-
ticij občin zagotavlja v višini 4% skupne primerne porabe 
občin ob upoštevanju, da 1 % teh sredstev predstavlja 
nadomestilo dela sredstev za sofinanciranje investicij iz 
leta 2015;
- v letu 2017 se naj del sredstev za sofinanciranje inves-
ticij občin zagotavlja v višini 4% skupne primerne porabe 
občin.

Prepričani smo, da bomo glede na vložen trud in napore 
županj in županov, da bi občankam in občanom nudili 
življenjski standard, kot ga pričakujejo in si ga zaslužijo, 
medijem uspeli predstaviti vplive neustreznega finan-
ciranja in dosegli željene učinke.

Občinska uprava

Državni zbor potrdil ZIPRS 16/17 in s tem občinam namenil manj denarja

Delavnice LAS Ovtar Slovenskih goric
4.11.2015 so v Občini Sveti An-
draž v Slovenskih goricah potekale 
Delavnice za pripravo strategije loka-
lnega razvoja LAS OVTAR Slovenskih 
goric. Predstavljeni so bili projekti 
in delovanje LAS OVTAR Slovenskih 
goric, delovanje Zadruge  Dobrna 
in kako pripraviti projektno idejo za 
umestitev v Strategijo lokalnega raz-
voja LAS Ovtar Slovenskih goric za 
programsko obdobje 2014-2020.
Poudarjen je bil pomen sodelovanja 
med lokalnimi akterji (društvi, posa-
mezniki, podjetniki, nosilci dejavnos-
ti, občino, šolo in drugimi).

Predstavljena pa so bila med dru-
gim tudi TEMATSKA PODROČJA 
UKREPANJA, ki so ključna za reševan-
je lokalnih razvojnih potreb, to so:
- USTVARJANJE NOVIH DELOVNIH 
MEST;
- OSNOVNE STORITVE NA PODEŽEL-
JU;
- VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJE 
NARAVE;
- VEČJA VKLJUČENOST MLADIH IN 
ŽENSK IN DRUGIH RANLJIVIH SK-
UPIN.

Ta področja so vključena v finanč-
no perspektivo za obdobje 2014 do 
2020, kar pomeni da mora biti PRO-

JEKTNA IDEJA oblikovana tako, da 
zajema vsaj eno od zgoraj navedenih 
področij delovanja.

Občina Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah je za pripravo strategije po-
dala sedem projektnih predlogov, 
prav tako so nekatere predloge po-
dali posamezniki. Po pripravi strate-
gije bodo prvi razpisi objavljeni že 
spomladi 2016. 

Občinska uprava

Predstavnici LASa in direktor 
občinske uprave

Tiskovna konferenca

Prisotni na delavnici

Rubrika: Za vas odgovarjamo

Ponovno vas vabimo, da nam zastavite 
kakršnokoli vprašanje, ki se nanaša 
na naš odbor, občinsko vodstvo, 
občane ali druge lokalne ustanove 
ali pa eno vprašanje kar tako – iz ra-
dovednosti. Za vas bomo z vesel-
jem poiskali odgovor s prve roke. 

Uredniški odbor
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V nedeljo, 4.10.2015 na lep sončen 
dan, je v Občini Sveti Andraž v Slov-
enskih goricah potekala trgatev po-
tomke stare trte iz Lenta, ki je tudi 
letos bogato obrodila. Dogodek je 
pripravilo Vinogradniško-sadjarsko 
društvo Vitomarci, ki  vso leto skrbi 
za trto in je lani prvič opravilo tudi 
prešanje grozdja, iz katerih smo do-
bili 27 steklenic protokolarnega vina. 
Prireditev je potekala v lepo urejen-
em okolju župnišča, kjer je potomka 
tudi zasajena. V zahvalo za dobro 
sodelovanje sta županja Občine Sve-
ti Andraž v Slovenskih goricah, Darja 
Vudler in lanski viničar, Marjan Dru-
zovič podarila listino in steklenico 
protokolarnega vina g. župniku 

Janku Babiču. 
Prijetna in polna doživetij je bila tr-
gatev modre kavčine, ki je letos 
obrodila že čez petdeset grozdov. 
Na trgatvi se je zbralo veliko krajan-
ov. Člani Vinogradniško- sadjarskega 
društva so za udeležence pripravili 

pogostitev z znamenito Andraševs-
ko krhljenko, toplo jed na žlico. Ob 
cerkvi je v Svetem Andražu zasajen 
tudi ampelografski vrt z 22-timi sort-
ami vin, ki so ob tej priložnosti dobile 
tudi ploščice z imeni. 

Občinska uprava

Trgatev potomke najstarejše vinske trte

Osrednja proslava ob občinskem prazniku

Modra kavčina

Župnik, županja in člani Vinograd-
niško sadjarskega društva

Občina Sveti Andraž je 28.11.2015 izvedla osrednjo 
prireditev ob 17. občinskem prazniku, na kateri sta bili 
podeljeni dve nagradi, ki sta ju prejela: Tina Brotšnajder 
in Jan Soto Vargas za odličen uspeh v vseh razredih os-
novne šole in številne dosežke na različnih tekmovanjih. 
Podeljena so bila 3 priznanja županje, ki so jih prejeli: 
Bor Rehak Friš za izjemno športno nadarjenost in vse 
športne dosežke, Danijel Zorec za izjemno študijsko na-
darjenost in nadpovprečne rezultate v vseh letih svojega 
izobraževanja ter Društvo gospodinj Vitomarci za 40 let 
uspešnega delovanja. 

Plaketi Občine Sveti Andraž v Slovenskih goricah sta 
prejela: Kulturno – umetniško društvo Vitomarci od 120. 
obletnici igranih iger in Franc Čuček, ki je s svojim prosto-
voljnim delom in uspehi pomembno prispeval k razvoju 
in ugledu občine Sveti Andraž v Slovenskih goricah.

Občinska uprava

Otroci zmeraj popestrijo program

Voditeljska 
para

Zbrane je v svojem 
nagovoru  pozdra-

vila županja
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občinski svet in odbori

Seje občinskega sveta
9. redna seja Občinskega sveta 
Občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah je potekala  29. 10. 2015 
ob 18:00 uri v sejni sobi Občine Sv. 
Andraž v Slov. goricah. Sprejet je bil 
sklep o imenovanju članov vaških 
odborov, sklep o potrditvi Doku-
menta identifikacije investicijskega 
projekta – zdravstvena ambulan-
ta Vitomarci, kjer se bo za izvedbo 
poskušalo pridobiti določena sred-
stva tudi z Ministrstva za zdravje. 
V obravnavi je bil rebalans proraču-
na za leto 2015. Večje spremembe so 
pri prihodkih, kjer gre za novi izračun 
povprečnine, davkov na dediščine in 
daril, okoljske dajatve in manj pri-
hodkov glede obresti na depozite. 
Je pa več taks z naslova izdaje po-
trdil o namenski rabi. Povišali so se 
tudi prihodki od prodaje zemljišč. 
Glede odhodkov so v decembru v os-
predju protokolarni dogodki (občins-
ki praznik, obdarovanja, voščila ipd.). 
V zadnjem času je bila stroškovno v 
ospredju tudi obnova bloka. Pripravl-
ja se regionalne in druge programe, 
saj se bo občina prijavila na vse tri 
čezmejne projekte v sodelovanju z 
drugimi občinami. Pomembni sta 
investiciji v cesti Vitomarška Vas in 
Bezovjak – Župetinci, kjer so bili pri 
obeh investicijah stroški znižani. Po-
višani pa so stroški za zdravstveno 
zavarovanje občanov zaradi plačil za 
nazaj v leto 2014. Prav tako so po-
višani materialni stroški za OŠ in tudi 
na postavki prometne signalizacije, 
kjer gre za povišanje zaradi postavitve 
novih označb. Stroški so nastali tudi 
zaradi preučevanja vodovodnih vrtin. 

Urejalo pa se je tudi pokopališče in 
vežica. Predlagane so bile spremem-
be kadrovskega načrta in spremem-
be načrta ravnanja s premoženjem. 
Podani so bili predlogi programa 
opremljanja stavbnih zemljišč in 
predlog sklepov za priznanja občine. 
Obravnavana je bila tema sofinan-
ciranja izgradnje Osnovne šole Lju-
devita Pivka. V prvo obravnavo je bil 
dan osnutek Pravilnika o porabi pro-
računskih sredstev, ki so namenjena 
vaškim odborom v Občini Sveti An-
draž v Slovenskih goricah in osnutek 
Pravilnika o spremembah Pravilnika 
o plačah, sejninah in drugih prejem-
kih občinskih funkcionarjev, članov 

delovnih teles občinskega sveta, čla-
nov drugih občinskih organov ter o 
povračilu stroškov v Občini Sveti An-
draž v Slovenskih goricah. Navedeni 
pravilnik je bil na tej seji tudi sprejet. 

Pod točko tekoče zadeve je županja 
podala poročilo o pomembnih pro-
jektih in investicijah. 

10. redna seja Občinskega sveta 
Občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah je potekala dne 26. 11. 2015 
ob 18:00 uri v sejni sobi Občine Sv. Andraž 
v Slov. goricah. V prvi obravnavi je bil Os-
nutek Proračuna za leto 2016. Podana so 
bila pojasnila na  vprašanja glede:
-  ceste, ki je planirana za izvedbo 2016;  
-  sofinanciranja malih čistilnih 
naprav, saj letos ni bilo razpisa za so-
financiranje malih čistilnih naprav;
- sofinanciranja priključitve na novi 
cevovod pri tistih, ki so priključeni na 
stari cevovod;
- kaj konkretno bomo imeli od 
čezmejnih projektov; 
-  glede prijavljenih projektov na LAS 
OVTAR. Prijavili smo 8 projektnih 
predlogov in v naslednjih dneh se bo 
spisala strategija in tako lahko spom-
ladi pričakujemo tudi prve razpise;
- glede medgeneracijskega športnega 
centra, kjer je projekt pogojen s pozi-
tivno odobritvijo Fundacije za šport;
-  glede planiranih sredstev za društva;
 - glede financiranja knjižničarstva;
-  glede povečanja sredstev za Nov-
ice, kjer gre v bistvu samo za to, da se 
je na strošek Novic dalo vse postavke, 
ki so vezane na novice (sejnine, pošt-
nino, tisk ipd.) vse to je bilo prej na 
stroških občinske uprave;
  -  in nenazadnje tudi glede nabave 
gasilskega vozila, kjer se od PGD 
Vitomarci pričakuje dolgoročni plan 
dela in nabave opreme. 

Sprejet je bil sklep, da je osnutek 
proračuna Občine Sv. Andraž v Slov. 
goricah primeren za drugo obravna-
vo in da Občinski svet daje osnutek 
proračuna za leto 2016 z vsemi do-
datnimi deli v 15 dnevno javno raz-
pravo, ki traja od 27.11.2015 do 
11.12.2015 in da se osnutek pro-
računa z vsemi dokumenti objavi 
na spletni strani občine, vsem zain-
teresiranim strankam pa se zagotovi 
neposreden dostop do dokumentov 

v prostorih občinske uprave Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah in da se 
v času javne razprave pripombe in 
predlogi dajo pisno in se naslovijo na 
županjo.
Sprejet je bil tudi sklep o potrditvi Doku-
menta identifikacije investicijskega pro-
jekta – Medgeneracijski športni park. 

Podanih je bilo nekaj pobud 
in vprašanj svetnikov na temo 
združevanja volišč, poslovnega cen-
tra, pošte in kmetijske zadruge, glede 
pluženja in ureditve ceste za obvoz in 
ne nazadnje glede šolskih prevozov. 

Pod točko tekoče zadeve direktor 
poda pojasnila tudi o vodnih vrtinah 
in poročilu o njih, ki  bo obravnava-
no na naslednji redni seji. Županja 
je ob zaključku seje vse povabila na 
slavnostno sejo, ki je bila v soboto 
28.11.2015 ob 17:00 ob občinskem 
prazniku.

Na zadnji seji v letu 2015, ki je bila 
11. seja zapovrstjo v tem mandatu 
in po točkah dnevnega reda najob-
sežnejša je občinski svet obravnaval 
predstavitev dela Regionalne desti-
nacijske organizacije in ZRS BISTRA 
Ptuj, kateri predstavniki so med dru-
gim predstavili tudi možnosti črpanja 
iz finančne perspektive 2014-2020. 
Občinski svet je obravnaval Letni pro-
gram športa in kulture za leto 2016 
ter v drugi obravnavi Predlog Pro-
računa za leto 2016, v prvi obravnavi 
so bili predstavljeni vsi osnutki pravil-
nikov za financiranje vseh društev. 
Obravnavana sta bila še Osnutka 
Odloka o predkupni pravici in Odlo-
ka o nadomestilu za uporabo stavb-
nega zemljišča. V osnutku pravilni-
ka o spremembah in dopolnitvah  
Pravilnika o porabi proračunskih 
sredstev, ki so namenjena vaškim 
odborom  v Občini Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah je bila predlaga-
na sprememba za financiranje vaških 
odborov, svetniki pa so sprejeli tudi 
predlog sklepa o nasprotovanju 53. 
členu, 54. členu in 55. členu  Zako-
na o proračunu Republike Slovenije 
za leti 2016 in 2017 in zahtevali višjo 
povprečnino za leti 2016 in 2017, ter 
ustreznejšo financiranje investicij.

Občinska uprava
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Županja in prestavniki društva so 
obiskali gospoda Zorka

Upokojenci ne počivajo niti jeseni

Vino v čaši pri Andraši
Člani Vinogradniško sadjarskega 
društva in Turističnega društva Vito-
marci so 27. novembra organizira-
li izjemno in originalno prireditev 
»Vino v čaši pri Andraši«. 

Prireditev je potekala v Večnamens-
ki dvorani v Vitomarcih. Šlo je za 
pokušnjo vzorcev  mladih vin naših 
pridelovalcev in spoznavanje kulture 
pitja vina. Sodelovalo je 16 ponud-
nikov vin naše občine. Na pokušnji so 

ponudili 10 sortnih vin in svoje zvrs-
ti. Za kulinarične užitke je poskrbel 
kolektiv Gostilne pri Ovinku.

Višek večera je bila dražba pro-
tokolarnega Andrejevega  vina iz 
grozdja naše potomke stare trte - 
modra kavčina. Ves izkupiček dražbe 
bo šel v dobrodelne namene. 

Večer je v celoti uspel, obisk in odziv 
občanov na prireditvi je bil izjemen. 

Prireditev je še en dokaz, da se naša 
društva med seboj lahko povežejo in 
tvorijo odličen tim, ki odlično izpelje 
prireditve. 

Organizatorji si želimo, da bi 
prireditev postala tradicionalna in vas 
že sedaj vabijo na prireditev nasled-
nje leto.

Ivanka Čeh
Kristijan Majer

Tudi letošnjo jesen smo v društvu upokojencev izvedli več 
aktivnosti,ki so  večinoma potekale ob občinskem  in far-
nem prazniku našega kraja.

11. decembra je potekal  občinski in upokojenski turnir 
v pikadu v prostorih bara Rola. V občinskem delu tek-
movanja za pokal občinskega praznika 2015, so pokale 
prejeli:  1. mesto Franc Čuček iz Vitomarc, 2. mesto  Dani-
lo Pučko iz Novinc in 3. mesto Janez Pignar iz Vitomarc. 
V tekmovanju upokojencev so bili rezultati naslednji : 1. 
mesto Franc Čuček iz Vitomarc 2. mesto Alojz Čuš iz Vito-
marc in 3. mesto Ivan Lovrec iz Drbetinc.
Najboljšim sta pokale izročila županja, Darja Vudler in 
predsednik Društva upokojencev,  Edi Kupčič. Tekmovan-
je je vodil Anton Brenholc. Vsem iskrene čestitke. 

Decembra smo skupaj z županjo obiskali Janeza Zorka iz 
Vitomarcev ob njegovem 90. rojstnem dnevu. Zadnje dni 
decembra 90 let še praznuje Veronika Pučko, ki jo bomo  
na domu tudi obiskali. Čestitke  obema.

V naši upokojenski dvorani je več razstav, za katere up-
amo, da ste si jih uspeli ogledati. Zanimiva je sedaj 
dokončana razstavljena knjižica o Ivanu Strelcu. V njej je 
iz njegovega rokopisa napisanih več vraž in coprnij iz leta 
1896. Knjižica bo izšla spomladi 2016.

Upamo, da ste bili z našo ponudbo skupaj z društvom 
vinogradnikov in sadjarjev na trgu pred cerkvijo zadovol-
jni, pa tudi z več slikovnimi koledarji. Na zadnji strani 
koledarja je napisan usnutek programa aktivnosti za leto 
2016. Napisan je zato, da med letom lahko večkrat  pre-
verite aktivnosti društva.

Informacijska pisarna je še vedno odprta. Pridite in pre-
verite ali vam pripada kakršna koli pomoč ob manjši 
pokojnini. Lahko vam pomagamo tudi na drugih področjih.

Koristite in izkoristite to ugodnost.
2. 1. 2016 organiziramo romanje-izlet v sv. Trojico le za 10 
evrov. Prijavite se čim prej, zaradi organizacije avtobusa 
in kosila.

Pred novim letom še bomo obiskali bolne in ostarele ter 
jim čestitali ob praznikih. Pisne čestitke bodo prejeli tudi 
ostali starejši od 80 let.

V bitki za usklajevanje pokojnin in ostalega predsednik še 
vstraja in pritiska z zahtevami na ZDUS, Sindikat upoko-
jencev in DeSUS,  stranke, vlado in poslance.
Pa lepe, vesele praznike vam želimo z željo, da bi v novo 
leto 2016 vstopili z več zdravja in sreče, predvsem pa, da 
bi se vam vaše želje uresničile.

Edi Kupčič, predsednik
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Po celoletnem delu v vinogradu in 
sadovnjaku, se delo naših članov na-
daljuje preko cele zime s spravilom in 
nadaljnjo obdelavo pridelkov. 
Kljub obilici dela pa naši člani vedno 
najdejo čas za medsebojno druženje 
in za organizacijo ali sodelovanje na 
različnih dogodkih v kraju:

Trgatev potomke stare trte iz Len-
ta 
Letos smo že četrtič izvedli trgatev 
potomke Stare trte iz Lenta sorte 
modra kavčina ali žametna črnina.
Vreme je bilo letos vinogradnikom 
zelo naklonjeno, trto pa je odlično 
negoval aktualni viničar Karl Veršič.  
Tako smo nabrali preko 30 kg grozd-
ja odlične kakovosti s sladkorno sto-
pnjo 80 Oe.

Trgatev so opravili vsi  dosedan-
ji viničarji ob prisotnosti  županje, 
predsednice našega društva, pred-
sednika  vinogradniškega društva 
Cerkvenjak, gospoda župnika in šte-
vilnih občanov.  Ob lepem vremenu 
je potekalo prijetno druženje ob 
domači juhi, pecivu, dobrem vinu in 
oblici dobre volje.

Strokovna ekskurzija v Lendavo
Na ekskurzijo smo se odpravili v 
nedeljo, 22.  novembra  2015 v smeri 
Lendave.
Najprej smo si ogledali vinsko grajs-
ko klet v Lendavi. Poskusili smo nekaj 
vzorcev njihovih vin ter se okrepčali z 
okusnim bogračem.

Pot nas je vodila na novi razgledni 
stolp Vinarium,  ki ponuja razgled 
vse do Hrvaške, Madžarske in Avstri-
je, vseeno  pa je bil  najlepši  razgled 
na Lendavske gorice.
Z lokalno vodičko smo podrobneje 
spoznali zgodovino in znamenitosti 

Lendave.
V Dolgi vasi smo obiskali mesari-
jo Biro Jožefa in degustirali domače 
suhomesnate izdelke.

Pot nas je vodila do Stročje vasi na 
sadjarsko kmetijo Trstenjak, ki se uk-
varja s pridelavo in predelavo sadja. 
Predelujejo svoje sadje in sadje dru-
gih strank. Letos so stisnili že 350 000 
litrov sadnega soka.

Z Martinovo večerjo so nam post-
regli na domačiji letošnje slovenske 

vinske kraljice na turistični kmetiji 
Vučko v Cvenu, kjer smo zaključili z 
ekskurzijo. 

Delavnica Pokušnja in analiza mla-
dih vin
Na turistični kmetiji Pri kapeli je 
25. novembra potekala delavnica 
Pokušnja in analiza mladih vin. Na 
analizo je bilo prinešenih 41  vzorcev. 
V vinih so bili izmerjeni sladkor, kis-
lina in žveplo. Določeni so bili tudi 
organoleptični parametri. Vsi vzorci 
so bili dobri in kvalitetni. Strokovno 
mnenje je, da je letošnja letina izjem-
na, tako po količini kot po kakovosti.

Ob vseh aktivnosti pa leto še ni 
končano. V decembru smo izpeljali 
še en pomemben dogodek, tradicio-
nalni Božično novoletni pohod v or-
ganizaciji Vinogradniško sadjarskega 
društva.

Pohod je bil v soboto, 26. decembra 
z začetkom ob 10. uri na trgu pred 
cerkvijo pri potomki stare trte. 
Letos nas je pot vodila po delu 
Novinc in delu Hvaletinc. Pohodni-
kom so dobro kapljico ponudili naši 
člani. Da smo zmogli začrtano pot, 
smo se na poti okrepčali tudi s toplo 
malico na žlico.
Prijavnina je znašala 5 evrov in med 
drugim je zajemala tudi obešanko s 
kozarcem in emblemom društva.

Ob zaključku  Vam, v teh prazničnih 
dneh,  člani Vinogradniško sadjarske-
ga društva v novem letu 2016 želimo 
vse dobro,  predvsem zdravja in os-
ebne sreče.

Ivanka Čeh

V Vinogradniško sadjarskem društvu ...

Bograč in pokušnja vin v 
Lendavski grajski kleti

Lendavski stolp Vinarium

Domače mesnine mesarije Biro 
Jožeta

Pri sadjarski kmetiji Trstenjak

Kulturni dom v Lendavi
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Jesen v KUD Vitomarci
Kot sem zapisala že v prejšnjih 
Novicah, smo v našem društvu letošn-
jo jesen začeli s projektom Ljubezen 
na vasi in Večerom ljubezenskih pe-
smi pri Etnološkem muzeju Hrgova 
hiša v Vitomarcih. Zatem pa se je 
čas začel vrteti nekoliko hitreje in v 
treh mesecih od oktobra do decem-
bra se je zvrstilo kar 25 nastopov oz. 
prireditev, ki smo jih sami organizirali 
ali smo sodelovali s kulturnim pro-
gramom, kar pa pomeni več kot sto 
vaj v enakem obdobju. 

30. septembra je Gledališka skupi-
na Kalimero nastopila s predstavo 
– priredbo Partljičevega Štajerca v 
Ljubljani v Domu starejših Idila v Vu-
kovskem dolu. 9. oktobra je Otroš-
ka gledališka skupina Pavlihci pri 
Sv. Juriju ob Ščavnici odigrala pred-
stavo Cesarjeva nova oblačila. 18. 
oktobra smo se z avtobusom peljali 
v Cerkvenjak, si ogledali muzejsko 
zbirko Feliksa Rajha in pred Tušako-
vo vilo, katere lastnik je g. Rajh, rec-
itatorji in igralci nastopili z odlom-
ki iz Večera ljubezenskih pesmi na 
vasi. Tam smo doživeli lep uspeh 
– dobro udeležbo in zbrali več kot 
sto evrov humanitarne pomoči. V 
naslednjem tednu smo izvedli  dve 
kreativni delavnici za otroke, obakrat, 
tj. 22. in 23. oktobra v sodelovanju 
z Društvom gospodinj, 23. oktobra 
pa še v sodelovanju s Prostovoljnim 
gasilskim društvom Vitomarci. Po 
tej delavnici smo člani GS Kalimero 
za otroke odigrali predstavo Žabji 
kralj. Pripravili smo razstavo na temo 
Ljubezen na vasi, skupaj z Društvom 
upokojencev, Društvom gospodinj, 
Čebelarskim društvom, PGD Vitomar-
ci in Naravoslovno izobraževalnim 
društvom Sapientia. V nedeljo, 25. 
oktobra smo s kulturnim programom 
zaključili projekt Ljubezen na vasi in 
zbrali še nekaj humanitarnih sredstev, 
ki smo jih namenili družinama v stiski 
v sodelovanju s Centrom za socialno 
delo Ptuj. V petek, 30. oktobra smo 
imeli tudi nočni pohod z baklami.

V novembru je Odrasla gledališka sk-
upina s skeči nastopila v Središču ob 
Dravi. 8. novembra smo pevci, igralci, 
tamburaši nastopili na prireditvi Polka 
in majolka. V novembru smo izvedli 
še dve kreativni delavnici za otroke; 

prvo v petek, 13. novembra v sodelo-
vanju z domačo Karitas, ko smo 
izdelovali adventne venčke in voščil-
nice, katere smo poklonili Karitas z 
namenom pomoči ljudem v stiski. 20. 
novembra je Mešani pevski zbor nas-
topil na prireditvi Pesem na vasi naših 
ljudskih pevk. Na drugi delavnici, 27. 
novembra pa je delavnica potekala v 
sklopu priprav na občinski praznik. V 
soboto, 28. novembra smo na občin-
skem prazniku sodelovali s kulturnim 
programom. 

V soboto, 5. decembra smo ob pri-
hodu Sv. Miklavža s predstavo Kdo 
tako grdo poje v izvedbi GS Kalimero 
nastopili v domači cerkvi in v cerkvi 
v Cerkvenjaku. V nedeljo, 6. decem-
bra smo recitatorji pripravili krajši 
kulturni program za srečanje stare-
jših občanov, ki ga že tradicionalno 
organizira naša občina. V decembru 
je GS Kalimero trikrat odigrala preds-
tavo Osorni tečnež (v Vitomarcih, Le-
nartu in Cerkvenjaku). 26. decembra 
smo počastili 120. let ljubiteljskega 
gledališča v Vitomarcih in izvedli red-
ni letni občni zbor z volitvami. Takoj 
naslednji dan, v nedeljo, 27. decem-
bra pa je bil v organizaciji Mešane-
ga pevskega zbora in skupine Avis 
Božično novoletni koncert pri maši 
v domači cerkvi. Pred iztekom leta 
bomo še nastopili v Domu starejših 
občanov v Radencih, kjer bodo tam-
buraši zaigrali tamkajšnjim stanov-
alcem, recitatorji pa prebrali nekaj 
pesmi in to s prav posebnim namen-
om – stanovalka tega doma je tudi 
naša dolgoletna predsednica društ-
va, mentorica, režiserka, igralka, di-
rigentka in zborovodka gospa Vida 
Toš. O tem bomo kaj več napisali v 
naslednji številki. 

V knjižnici imamo ok. dvatisoč knjig, 
v tem letu pa je knjižnico redno obis-
kovalo ok. trideset rednih bralcev. 
Najbolj zvesti obiskovalki knjižnice 
sta bili Laura Zorec in Tanja Gavez, 
za kar ju na tem mestu še posebej 
pohvalimo in sta lahko vzor vsem 
mladim in odraslim občanom. Veseli 
nas tudi to, da si v naši društveni kn-
jižnici izposoja knjige vse več mladih 
bralcev in otrok.

Tudi v naslednjem letu bomo pridno 

delovali na področju ljubiteljske kul-
ture. Najprej se bo predstavila Odras-
la gledališka skupina z novo preds-
tavo, ki so jo že začeli pripravljati. 
Ob slovenskem kulturnem prazniku 
poleg proslave načrtujemo tudi prip-
ravo razstave fotografij iz naše društ-
vene kronike.  Otroška gledališka 
skupina se bo udeležila območnega 
srečanja, prav tako pa bodo z vaja-
mi in nastopi nadaljevali tamburaši, 
pevke in pevci. Izvajali bomo tudi 
kreativne delavnice za otroke, vendar 
je vsebina in število le teh odvisna 
tudi od tega, ali bo naša občina pro-
jekt finančno podprla. 

Znova in spet vas tudi tokrat lepo 
vabimo v naše »vrste«, kot igralce, 
recitatorje, pevce. Še najbolj vabimo 
slednje, saj neka modra misel pra-
vi, da »kdor poje, zlo ne misli«, kar 
pomeni, da je petje predvsem pov-
ezano z dobro, pozitivno energijo, 
kar pa ljudje v teh, noro hitrih, stres-
nih časih vsekakor potrebujemo. 

Ob iztekajočem se letu 2015 se zah-
valjujem vsem, s katerimi smo dobro 
sodelovali in si lahko samo zaželim 
takšnega sodelovanja tudi v bodoče. 

Vsem vam, naša zvesta, spoštovana 
publika pa tudi tokrat sporočam, da 
smo hvaležni in veseli vašega obiska 
na vsaki naši prireditvi. Zato se bomo 
trudili in delali tudi naprej. Naj vsem 
vam v imenu Kulturno umetniškega 
društva Vitomarci in v svojem imenu 
zaželim vse dobro in lepo v letu 2016 
in vam hkrati voščim tudi z mislimi 
velikega slovenskega pesnika Toneta 
Pavčka:

»Sreča ni v glavi in ne v daljavi, ne 
pod placem skriti zaklad,
Sreča je, ko se delo dobro opravi in 
ko imaš nekoga radi«.

Spoštovani bralci – poleg sreče in 
zdravja, vam želim tudi miru, osebne-
ga zadovoljstva, dobrih medsebojnih 
odnosov v skrbi drug za drugega ter 
obilo pozitivne energije in ljubezni.

Valerija Ilešič Toš, 
predsednica
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Strelska liga v teku

V petek popoldne, 20. 11. 2015  je v 
Večnamenski dvorani v Vitomarcih 
potekalo že šesto prijateljsko srečan-
je pevcev in godcev ljudskih pesmi 
pod naslovom »Pesem na vasi«, ki ga 
sedaj že tradicionalno prirejajo naše 
Ljudske pevke društva gospodinj 
Vitomarci. Prireditev so organizirale 
v okviru občinskega praznika Občine 
Sv. Andraž, ki jo je povezoval  Kristi-
jan Majer. 
Najprej so nastopile domačinke in 
gostiteljice Pevke društva gospod-
inj Vitomarci za njimi pa še Pevke 
ljudskih pesmi Urbančanke, Ljudske 
pevke  Juršinci, Pevke ljudskih pe-

smi  Osluševci, Ljudski pevci Trta, K.D. 
ljudskih pevk Sv. Jurij ob Ščavnici, 
Ljudske pevke Pušeljc, Veseli pube-
ci, Ljudski pevci iz Jablovca, Ljudske 

pevke Lükarice, Pevci ljudskih pesmi 
Obrež, Ljudska pevka Erika Kraner, 
Ljudski pevci kulturno – etnografs-
kega društva  »Vrelec« iz Benedikta,  
Ljudski godci in pevci K.D. Simon 
Gregorčič Velika Nedelja in Mešani 
pevski zbor KUD Vitomarci. Vse  
sodelujoče pevske skupine so prejele  
aranžma in pisno zahvalo za sodelo-
vanje na prireditvi.

Po koncu uradnega dela programa 
so vsi skupaj v en glas zapeli pesem 
»Pojdmo na štajersko«.  

Elizabeta Kosec

društva

Za strelsko društvo TRAP Vitomarci je strelska sezona z 
zračno puško v polnem teku. Naši tekmovalci nastopa-
jo s serijsko zračno puško v  medobčinski ligi z dvema 
ekipama in v regijski ligi z eno ekipo, kjer tekmuje tudi 
Nejc Vršič  med cicibani (trenutno 1.mesto). S standardno 
zračno puško pa so tekmovalci v regijski, 2. in 1. državni 
ligi. Rezultati naših tekmovalcev nas uvrščajo na nivo na-
jmočnejših strelskih društev v Sloveniji, kar je lep uspeh.  
Med mladimi je še nekaj strelcev, kjer pričakujemo post-
opoma rezultate, ki bodo privedli do nastopov v ligaških 
tekmah.

Med poletno sezono je bila v ospredju sezona streljan-
ja na glinaste golobe-TRAP s puško šibrenico, kjer so 
naši strelci pobirali pokale in nagrade na večini tekem. 
Udeležili so se 24 tekem in osvojili preko 50 pokalov in 
lovorik. Najuspešnejši je bil Tadej Kostanjevec, ki  se je 

udeležil kvalifikacij za nastop za državno reprezentanco, 
vendar - želja je bila velika, golobi pa so odleteli nepre-
streljeni. Verjamemo pa, da bo v naslednji sezoni vse na-
doknadil.

Ob občinskem prazniku smo priredili tudi strelsko tek-
movanje za občane  ¨Pokal občine 2015¨.  Po vremens-
ko čudoviti jeseni je prav na dan tekme deževalo, kar je 
malce otežilo streljanje, ampak tekma se je uspešno iz-
tekla s sledečimi rezultati:

Zračna puška:              
1. Tadej Kostanjevec
2. Jan Soto Vargas          

3. Ferdo Majer                

Malo-kaliberska puška:
1. Srečko Žmauc

2. Tadej Kostanjevec
3. Danilo Slana

TRAP: 
1. Tadej Kostanjevec

2. Vinko Kocuvan
3. Marjan Horvat

Skupni zmagovalec za ¨Pokal občine 2015¨ je postal Ta-
dej Kostanjevec.
Uredili pa smo tudi našo spletno stran  www. sdtrapv.si  , 
kjer boste lahko spremljali aktualno dogajanje  v društvu.

Marjan Horvat

Ljudske pevke Društva gospodinj 
Vitomarci - organizatorice prireditve

Mladi strelci na treningu

Pesem na vasi

V organizaciji Turističnega 
društva Vitomarci si je v de-
cembru nežnejši spol privoščil 
izlet v Ljubljano, kjer so uživa-
le na koncertu Jana Plestenja-
ka.

Zbrane oboževalke 
Jana Plestenjaka 
skupaj s šoferjem
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Športna sekcija Turističnega društva 
Vitomarci je letos, v okviru občinske-
ga praznika prvič organizirala futsal v 
domači telovadnici. 

V dveh dneh tekmovanja, se je tako 
poskušalo dokazati kar 22 ekip. Posa-
mezna ekipa je štela 4 člane. 

V petek, 20. novembra smo izved-

li turnir med zaselki. Udeležilo se 
ga je 8 ekip: Drbetinci 1, Drbetinci 
2, Hvaletinci, Graba, Mladi turisti od 
Andraža do Juršinc, PGD Vitomarci, 
Slavšina in Vitomarci - Danilo Slana.
Zmagala je ekipa Slavšine, druga je 
bila ekipa Grabe, tretji pa Hvaletinci.

Naslednji dan se je pa zvrstil članski 
turnir s skladom 300 €. Prvo nagra-
do so tako prevzeli Nasvet, nadzor in 
svetovanje Selišek, drugi so bili NK 
Graba iz Benedikta, tretji pa Šic bar 
Ljutomer.

Iskreno čestitamo vsem prejemnikom 
pokalov, vsem ekipam in navijačem 
pa se zahvaljujemo za sodelovanje in 
obisk na turnirju. 

Marsikdo, predvsem starejši me 
sprašujejo, kaj pomeni futsal. Futsal 
je izraz za nogomet v dvorani oziro-
ma zaprtih prostorih. Kako to izgleda, 
pa si pridite pogledat spet naslednje 
leto na turnir. 

Zahvajujem se vsem novim članom 
društva, ki so pomagali pri izvedbi 
športne prireditve. Zahvala gre tudi 
občini, ki nam je zagotovila izved-
bo v telovadnici, Inplanu za plin, ki 
nas je grel v zunanjem prireditven-
em šotorčku, vsem obiskovalcem in 
predvsem vsem tekmovalcem. Upa-
mo, da se vam je prireditev vtisnila 
v spomin ter da naslednje leto spet 
pridete.

Vsem občanom in bralcem Novic, 
pa želimo lepe božično - novoletne 
praznike. Naj bodo polni veselja, 
druženja, zabave in lepih trenutkov.

V naslednjih treh mesecih bo društvo 
izvedlo tudi 1. občni zbor, na katere-
ga ste vabljeni vsi, saj uradno društvo 
nima še nobenih članov, razen usta-
novnih, idej in projektov pa je in bo 
veliko.

Kristijan Majer, 
predsednik

Gasilci PGD Vitomarci smo v mesecu oktobru uspešno izpel-
jali  »GASILSKI VIKEND«  za katerega mislimo, da je med 
drugim imel tudi izobraževalno noto, saj smo poskrbeli, da 
smo se iz njega učili tako osnovnošolci,  kot tudi mi gasilci.

V petek 16.10.2015 smo vrtcu in POŠ Vitomarci pred-
stavili poklice: policist, vojak, reševalec, gasilec in civilne 
zaščite, zvečer isti dan pa v sodelovanju s Turističnim 
društvom Vitomarci organizirali kostanjev piknik. V so-
boto 17.10.2015 smo imeli prikazno vajo usposobljenosti 
operativnih članov in zmogljivost gasilske opreme, katere 
posnetek si lahko ogledate na facebook strani PGD Vito-
marci. Dan zatem, smo imeli še dan odprtih vrat, pregled 
gasilnih aparatov ter razstavo starih gasilskih slik in opreme. 

25. oktobra smo se odpravili na strokovno ekskurzijo v 
Maribor, kjer smo imeli krajše predavanje in si ogleda-

li prostore ter vozni park poklicnih gasilcev iz Maribora, 
ogledali pa smo si tudi regijski center za obveščanje Mari-
bor in podrobno spoznali njegovo delovanje. Obiskali  
smo tudi prostovoljno gasilsko društvo Pobrežje.

14. novembra smo organizirali »GASILSKI MARTINOV 
POHOD«, ki  se ga je udeležilo preko štirideset pohod-
nikov, potekal pa je v smeri: gasilski dom-spodnji Drbet-
inci -vinarstvo Druzovič Simon-Ostragova(kjer smo po-
malicali bograč)-turistična kmetija Pri Kapeli-turistična 
kmetija Druzovič Marta-vinogradništvo Zorko Drago in 
nazaj proti gasilskemu domu PGD Vitomarci.

20. novembra pa smo kot ekipa sodelovali na turnirju v 
futsalu, ki ga je organiziralo Turistično društvo Vitomar-
ci. Sicer nismo dosegli najboljšega rezultata, ampak kot 
pravijo: važno je sodelovati, ne zmagati.

1. turnir v futsalu

1. mesto med zaselki: 
Slavšina

2. mesto med zaselki:
Graba

1. mesto na članskem 
turnirju: Nasvet, nadzor 

in svetovanje Selišek

Gasilci spet aktivni
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11. decembra smo ob 13.39 uri do-
bili poziv, da v Hvaletincih v dimniku 
stanovanjske hiše gorijo saje. Gasil-
ci PGD Vitomarci smo po prihodu 
na kraj dogodka kraj zavarovali in 
počakali do izgoretja. Škode ni bilo.

18. decembra smo v večnamenski 
dvorani Vitomarci imeli srečanje vet-
eranov, ki ga pod okriljem gasilske 
zveze Trnovska vas-Vitomarci vsa-
ko drugo leto gostimo pri nas. Na 

srečanju je bilo prisotnih okrog pet-
deset veteranov iz PGD Vitomarci in 
PGD Biš, ki so tekmovali v metu tor-
bice, pikadu in igri presenečenja. V 
društvu se zavedamo kako pomem-
bno je druženje saj mislimo, da je po

trebno ohranjati tovarištvo in izmen-
javati izkušnje iz starih dni.

V letu 2016 bomo ustanovili pet 
člansko komisijo za zbiranje sredstev 
in nakup nove gasilske cisterne, ki 
bo skrbela za preglednost in trans-
parentnost vseh zbranih financ in 
kvalitetno ter ugodno nabavo no-
vega vozila. Zavedamo se, da smo 
v času recesije vendar je cisterna, ki 
jo imamo v tem trenutku zastarela in 
vedno znova v okvari,  je pa edina, 
ki zagotavlja zadostno količino vode 
v naši občini in širše. Kot gasilsko 

društvo si ne moremo privoščiti, da 
se  pokvari, saj moramo zagotavljati 
požarno varnost in zaradi dotrajano-
sti le-te, smo se odločili, da v obdob-
ju treh let kupimo avto cisterno, ki bo 
ustrezala našim zahtevam.

Obenem vas moramo obvestiti tudi, 
da bomo v letu 2016 začeli zbirati 
staro železo, ki bo pripomoglo k nak-
upu novega vozila. Zato vas naproša-
mo, da vso staro železo, ki ga imate 
dajate na stran, mi pa bomo štiri krat 
letno poskrbeli, da ga odpeljemo. 

23. januarja vas vabimo na prve 
»GASILSKE KOLINE«, ki se bodo 
dogajale pred gasilskim domom PGD 
Vitomarci z pričetkom ob 9 uri. Vsi 
obiskovalci, ki bodo prišli na okrog, 
dobijo manjše darilo; topel obrok ter 
pijačo. 

Isti dan bomo imeli tudi razproda-
jo odslužene gasilske opreme (cevi, 
elektronika,….).

Želimo vam varno in srečno novo 
leto 2016!

Z gasilskim pozdravom, Na pomoč!

Andrej Toš

Predstavitev poklicev

Martinov pohod

Pletenje krdebačev
V soboto, 12. decembra 2015, smo pri Mirku Kozarju 
v Peščenem vrhu spet pletli krdebače za humanitarne 
namene. Letos so ustanovili Društvo krdebač, katerega 
namen je ravno promocija in ohranitev običaja pletenja 
krdebačev. Predstavniki Društva mladih in Turističnega 
društva Vitomarci jim pa pridno pomagamo.

Spletli smo več kot 200 krdebačev, katere ste lahko 27. 
decembra po maši na trgu pred cerkvijo prevzeli v zame-
no za dobrodelni prispevek, ki bo letos romal v roke 
domačim družinam, ki so pomoči izredno potrebni. 

Za drugo leto planiramo pletenje tudi pri nas, v naši obči-
ni. Takrat boste vsi vabljeni tudi preko pošte. 

Kristijan Majer

V Markovcih na dobrodelnem turnirju, ki ga je 
organiziral poslanec Andrej Čuš, smo v imenu 

Društva mladih Vitomarci osvojili 1. in 3. mesto

V Hvaletincih so vaščani skupaj z Vaškim odborom 
Hvaletinci okrasili najstarejšo kapelo v naši občini. 

Veseli nas, da so Vaški odbori 
ustanovljeni tudi zato, da krepijo druženja med 

vaščani. V naslednjih številkah Novic bomo tako o 
delu odborov poročali v posebni rubriki.
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1.b in 2.b razreda

šola

Koruzni storž, Nika Kuri, 2.bKolo, Jakob Dizma Roškar, 1.b Traktor, Laura Draškovič, 2.b

Odtisi listov, Laura Draškovič, 2.bIzdelki iz gline, 1.b in 2.b Izdelki iz gline, 1.b in 2.b

Lupljenje jabolk, 1.b in  2.bKuhanje marmelade, 1.b in 2.b Sadna solata, 1.b in 2.b

3.b razred
USTVARJALNI V 3. B RAZREDU
V preteklem času so bili učenci zelo dejavni. V dnevih dejavnosti, kot sta naravoslovni in tehniški dan, so spoznali 
veliko novega ter bili literarno in likovno zelo ustvarjalni. 

NARAVOSLOVNI DAN
V petek, 20. 11. 2015, smo imeli naravoslovni dan. 
Zjutraj smo najprej imeli slovenski tradicionalni zajtrk. Jedli smo domači kruh, maslo med in mleko. Zajtrk je bil zelo zdrav in dober. 
Po zajtrku smo likovno ustvarjali na temo sadje. Iz plastelina smo oblikovali različno sadje. Po skupinah smo izdelali 
lepljenko. V moji skupini smo delali češnjo. 
Po malici smo odšli v gospodinjsko učilnico. Naučili smo se, kako se skuha marmelada iz jabolk in sok iz jabolk in ko-
renčka. Učenci smo lupili in rezali korenček ter mešali marmelado, ko je vrela. Nekaj jabolk smo razrezali in dali sušit.
To je bil eden mojih najzanimivejših dni.

                                                                                             Žan Repič, 3.b

20. 11. 2015 smo imeli naravoslovni dan. Zjutraj smo imeli slovenski tradicionalni zajtrk. Ko smo se najedli, smo odšli 
v učilnico in izdelovali iz plastelina različno sadje. Jaz sem izdelala češnjo. Ker je bil čas malice, smo se odpravili v 
jedilnico. Tam smo pojedli dobrote, ki nam jih je pripravila kuharica Vilma. Po malici smo izdelali še lepljenko. Bili smo 
v skupinah. Jaz sem s Polonco in Lariso izdelala jagodo. Potem smo šli v kuhinjo, kjer smo kuhali marmelado in sok.
Ta dan mi je bil zelo všeč. Najbolj pa to, da sem pomagala zjutraj pripravljati mize za zajtrk.
                                                                                   

                                                                                              Sara Krepša, 3.b
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Tako smo ustvarjalni, 3.b Avtomobilčki naše prihodnosti, 3.b

Sladki jelenčki, 3.bNaredili smo voščilnice, 3.b

4. b razred
PRESENEČENJE STARŠEV
Bilo je nekaj dni pred mojim 4. rojst-
nim dnevom. Šli smo v trgovino Pika-
polonica po igračo za mojo najbol-
jšo prijateljico. Tam sem videla zelo 
lepo punčko, ki sem si jo zelo želela. 
Mamici sem rekla, da mi je všeč in jo 
prosila, da mi jo kupi. Mamica mi je 
odgovorila, da jo bom dobila kdaj 
drugič. En dan pred rojstnim dnevom  
pa sem bila v vrtcu, mamica in ati pa 
sta šla v mesto. Ko je mamica prišla 
pome, me je vprašala,  kako je bilo v 
vrtcu. Odgovorila sem ji, da je bilo v 
redu. Še vedno sem bila malo žalost-
na zaradi punčke, ki sem si jo želela. 
Naša družinska tradicija je, da si za 
rojstni dan zapojemo pesem. Zjutraj 
me je že prebudila pesem in mam-
ica je v roki držala… v roki je držala 
punčko. Tisto punčko, ki sem si jo 
tako želela. Takoj sem stekla mami-
ci v objem in se ji zahvalila. Punčko 
sem s sabo nosila tudi v vrtec in se z 
njo igrala ves dan. To punčko imam 
še sedaj pospravljeno na polici v moji 
sobi.               Nina Toš, 4.b

IZLET S TETO
V sredo, 26.8.2015, sem s sestrično in 
teto šla na izlet, na morje v Simon-
ov zaliv. Zjutraj smo že zgodaj vstale 
in se odpravile na avtobus. Odpeljali 
smo se in se najprej ustavili na Tro-
janah. Tam smo si kupile slastne krofe. 
Potem smo pot nadaljevali do morja, 
vreme je bilo lepo, zato smo bile cel 
dan na plaži. Vzele pa smo si čas tudi 
za kosilo in sladoled. Dan mi je hitro 
minil. Videla sem veliko zanimivih st-
vari in morskih živali. Spoznala sem 
tudi novo prijateljico. Bila sem zelo 
vesela, da me je teta povabila na ta 
izlet.

Nika Hojnik, 4.b

JESENSKE POČITNICE
Bil je ponedeljek, prvi dan počitnic. 
Imel sem uro jahanja. Komaj sem 
čakal, da se ura začne. Z Rojalom sva 
lepo jahala, potem pa se je konj kar 
naenkrat obrnil in padel sem z nje-
ga. Mojega jahanja je bilo konec. 
Zelo me je bolela roka in šel sem k 
zdravniku. Povedal mi je, da je moja 

roka zlomljena. Dobil sem gips. Tako 
sem moral cele počitnice počivati in 
mirovati.

Žiga Žmavc, 4.b

NOSOROG NIKO – NADALJEVANJE 
ZGODBE
Naslednje jutro se je Niko navsez-
godaj zjutraj prebudil. Čakal ga je že 
zajtrk, ki mu ga je pripravil Mirko Gov-
nač. Niko je bil zelo presenečen. Nato 
sta se z Mirkom zmenila, da gresta na 
ogled mesta. Ko sta hodila po mestu,  
so ga vse živali gledale zelo začude-
no. Potem  se je zgodil velik potres. V 
hiši so se živali poskušale rešiti. Niko 
je brž hitel in jim pomagal. In uspe-
lo mu je. Pomagal je še tudi drugim 
živalim. Vsi si ga občudovali in postali 
njegovi prijatelji.

Nina Toš, Filip Gomzi, 4.b

TEHNIŠKI DAN
Tehniški dan je bil 30. 11. 2015. Za 
novoletni bazar smo izdelovali voščil-
nice, jelenčke in smrečice. Delali smo 
v treh skupinah.
Smrečice smo izdelali tako, da smo 
papirnate stožce oblepili s kosmate-
no žico. Za jelenčke smo uporabili liz-
alke. Nanje smo prilepili oči, smrček 
in rogove. Na voščilnice smo prilepili 
javorjev list, ga obrobili z zlato barvo 
in posprejali z zlatim sprejem. 
Ta dan sem zelo lepo preživela.
                                                                                                  

Larisa Megla, 3.b
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Ogled stavb v Ljubljani

Naredili smo odlično marmelado

Uživanje zdravega zajtrka

TEDEN OTROKA
V tednu otroka smo imeli športni in kulturni dan. Za športni dan, ki je bil 
v ponedeljek,  smo učenci 4. b razreda odšli na daljši pohod. Po prihodu v 
šolo smo šli na igrišče, kjer smo se igrali različne igre z žogo. V petek smo 
imeli kulturni dan in smo se z avtobusom odpeljali v Ljubljano.  Tam smo si 
ogledali različne stavbe in mesto ter imeli učno uro v Šolskem muzeju. Imeli 
smo se zelo lepo.
     učenci 4. b razreda

KULTURNI DAN
V petek, 9.10.2015, smo se zjutraj ob 7.30 odpeljali v Ljubljano. Vožnja tja je 
bila zelo zanimiva, dokler nisem zaspal. Ko sem se zbudil, smo bili že tam. 
Izstopili smo in se odpravili na ogled mesta. Ogledali smo si različne Lju-
bljansko gledališče in opero, parlament, tržnico… Srečali pa smo tudi turiste 
iz Japonske. Po ogledu smo se odpravili v Šolski muzej. Oblekli smo se v 
stara oblačila. Nato smo imeli učno uro lepopisja. Po učni uri smo si ogledali 
še muzej. Polni novih vtisov smo se počasi odpravili proti avtobusu. Tudi 
vožnja nazaj je bila zanimiva. Imel sem se zelo lepo.
          

Nejc Vršič, 4.b

NARAVOSLOVNI DAN – SLOVENSKI TRADICIONALNI ZAJTRK
Zjutraj smo najprej imeli zajtrk. Mize v jedilnici so bile lepo pogrnjene in pri-
pravljene. Jedli smo domač kruh, maslo, med, jabolka in pili domače mleko. 
Potem smo šli v razred. Tam smo se veliko pogovarjali o zdravem načinu 
življenja in na to temo potem tudi ustvarjali. Spoznali smo, da je zdrav način 
življenja zelo pomembna zdrava prehrana, higiena, gibanje in tudi počitek. 
Nato smo šli v kuhinjo in tam naredili jabolčno marmelado in sok iz jabolk in 
korenčka. Bili smo zelo delavni in ustvarjalni.
          

učenci 4. b razreda 

NARAVOSLOVNI DAN
V petek, 20.11.2015, smo v šoli imeli slovenski tradicionalni zajtrk. Ko smo 
prišli v jedilnico, sem bil zelo presenečen. Na mizah sem videl mleko, kruh, 
maslo in nekaj medu. Potem smo si šli še po jabolka, ki so bila zelo dobra. Po 
zajtrku smo šli v učilnico in izdelovali različne stvari na temo zdrav način živl-
jenja. Potem smo šli v kuhinjo . Nalupili in narezali smo jabolka in pripravili 
korenček. Skuhali smo marmelado in naredili sok. Nekaj jabolk smo posušili. 
         

Sašo Kirn Malek, 4.b

TEHNIŠKI DAN
Zjutraj smo si najprej pripravili vse potrebne stvari in pripomočke ter orodja 
za izdelavo najrazličnejših izdelkov in voščilnic.
Izdelali smo različne voščilnice, božičke iz papirja in savjetk, škatlice iz papir-
ja, ki smo jih okrasili in v njih dali svečke, snežake pri katerih smo uporabili 
tulce od papirja, gumbe, zamaške in blago. 
Ta dan nam je bil zelo všeč in imeli smo se zelo lepo.
         

učenci 4. b razreda

Obiskal nas je Miklavž in nas 
obdaril

Naši izdelki
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5. b razred
Imeli smo tehniški dan
V ponedeljek, 30. 11. 2015 smo imeli tehniški dan. Učenci 
5. b razreda smo na ta dan odšli domov polni vtisov:

Ana Marija Roškar: Tehniški dan mi je bil zelo všeč. Delali 
smo voščilnice,  božičke na cimetovih palčkah in okrasili 
pomaranče s klinčki.

Nika Ilešič: Pomaranče s klinčki so tudi dišale. Vsi izdelki 
so mi bili zelo všeč.

Nick Gavez: Ta dan je bil zelo zanimiv.

Luka Pečnik: Bil se zelo vesel, komaj sem čakal na ta dan. 
Izdelovali smo voščilnice in izdelke za bazar. 

Nino Pečnik: Bilo je lepo. Rad bi, da bi se tak dan še kdaj 
ponovil.

Eva Vogrin: Bil je zabaven dan.

Tine Pečar: Bilo je super. Izdelovali smo voščilnice in bar-
vali božičke.   Iz mavca sem vlil tudi svečnika.

Vanessa Repič: Izdelali smo božičke.  Nastale so zelo lepe 
in zanimive voščilnice. Okraševanje pomaranč mi je bilo 
najbolj všeč. Še nekaj dni je  lepo dišalo.

Kulturni dan
9. 10. 2015 smo imeli kulturni dan. Odpeljali smo se v 
Ljubljano. Ogledali smo si slovenski šolski muzej. Spreho-
dili smo se tudi po Ljubljani. Videli smo grad, Prešernov 
spomenik, tromostovje, zmajev most, parlament, Cankar-
jev dom in Konzervatorij za opero in balet. 
V šolskem muzeju smo imeli šolsko uro iz leta 1865. Zdela 
se mi je zanimiva in poučna. V kotu je bil osliček in zraven 
koruza. Uporabljali so ju za poredne otroke. 
Izlet je bil lep in poučen.
                                                                       Žiga Krepša, 5. b

Naravoslovni dan
V petek, 20. 11. 2015 smo imeli naravoslovni dan. 
Zjutraj pred osmo uro smo predstavniki razredov prip-
ravili mize, saj smo imeli v šoli zajtrk – tradicionalni slov-
enski zajtrk. Na mize smo dali bele prte, domači kruh, 
maslo, med in mleko. Dodali smo še dekoracijo iz jabolk. 
Zajtrk je bil odličen. Po zajtrku smo šli v razrede.  V našem 
razredu smo se pogovarjali o zdravi hrani. Deklice smo 
naredile prehransko piramido, dečki pa plakat o sadju in 
zelenjavi. Ko smo končali smo kuhali jabolčno marmela-
do in jabolčni sok. 
Ta naravoslovni dan mi je bil zelo všeč.
                                                                  

Vanessa Repič, 5. b

Mladi ustvarjalci, 5.b

Tako sem se naučila voziti kolo
Bil je 4. julij leta 2011. Praznovala sem 4. rojstni dan, na 
katerega smo povabili sorodnike in sosede. Najbolj sem 
se razveselila otrok s katerimi smo se ves dan igrali na 
našem travniku. Nestrpno sem pričakovala čas obdaro-
vanja. Od vseh daril sem se najbolj razveselila rdečega 
kolesa, ki sta mi ga kupila mama in ata. Takoj sem se ho-
tela peljati z njim. Ko sem prvikrat sedla nanj sem padla.  
Šele po nekaj poskusih, se mi je uspelo zapeljati nekaj 
metrov. Tega sem se zelo razveselila in sem bila ponosna 
sama nase. Proti večeru so sosedje in sorodniki odšli.
Ta dan mi je ostal v lepem spominu in se ga še vedno 
rada spominjam.

Ana Marija Roškar, 5. b

Nastop v glasbeni šoli
V sredini oktobra mi je učiteljica povedala, da bom 2. de-
cembra v Glasbeni šoli Cerkvenjak , imela nastop. Nastop 
je bil ob 18. uri v kulturnem domu.
V ponedeljek in sredo sva z učiteljico imeli vaje pred nas-
topom. Povedala mi je tudi, kaj še moram popraviti, da bo 
pesmica lepo zvenela. Ko je prišel nastop sem najprej tudi 
odpela pri nauku. Takoj za naukom sem s klavirjem zai-
grala pesmico Menuet za trobento. Zelo sem bila vesela,  
ker mi je nastop uspel. Potem smo z družino poslušali še 
vse ostale nastope. Zelo so mi bili všeč. 
Po nastopu, v ponedeljek sva z učiteljico imeli analizo. 
Rekla mi je, da je zelo zadovoljna. Tako sem tudi jaz bila 
vesela za pohvalo. 

Nika Ilešič, 5. b
Sladke pomaranče in voščilnice, 5.b
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TEHNIŠKI DAN
V ponedeljek, 30.11. 2015, smo imeli 
tehniški dan. Najprej smo izdelovali 
podstavke iz papirja za svečko. Nato 
smo imeli malico. Po malici smo izde-
lovali Božičke iz storžev.  Potem smo 
izdelovali še krogle iz ovojnega pa-
pirja . Ker jih nismo mogli dokončati, 
smo jih dokončali v torek pri likovni. 
Bilo je super. 
                                                                                                                            

Tristan Berlak, 6.b

V ponedeljek, 30. 11. 2015,  je bil 
tehniški dan. Izdelovali smo božične 
okraske. 
Najprej smo izdelovali Božičke iz 
storžev. Na storž smo prilepili leseno 
kroglico za glavo. Iz filca smo izdelali 
kapice in šal. 
Nato smo izdelovali svečnike . Iz pa-
pirja smo izrezali dve rožici in ju zlepi-
li skupaj. Nato  smo dodali še svečke.
Izdelovali smo tudi angelčke. Najprej 
smo naredili telo iz rafije. Iz filca smo 
izrezali krila in obleko. Nato smo vse 
zlepili.
Ta dan mi je bil zelo všeč.
                                                                                                                                               

Filip Kuri, 6.b

NARAVOSLOVNI DAN – SLOVENS-
KI TRADICIONALNI ZAJTRK
V petek, 20.11. 2015,  je bil na vseh 
šolah po Sloveniji slovenski tradicio-
nalni zajtrk. Zajtrk je vedno  3. petek 
v novembru. 
Zjutraj, ko smo se vsi predstavniki 
razredov  zbrali v jedilnici,  smo  pri-
pravili mize. Ob 8.15 smo začeli z za-
jtrkom. Za zajtrk smo imeli domače 
pridelke: kruh, mleko, med in maslo.
Po zajtrku smo učenci 6.b odšli v 
razred. Razdelili smo se v tri skupine 
in smo naredili plakate. Ena skupi-
na je raziskovala kaj zajtrkujejo po 
svetu, druga značilne zajtrke po slov-
enskih pokrajinah. Tretja skupina  je 
spoznavala bonton pri mizi.  Sledila 
je malica. Po malici smo vse skupine  
predstavile svoje ugotovitve.  Skupaj  
s 5. B smo šli v gospodinjsko učilnico 
kuhat jabolčne marmelade in soka 
iz jabolk in korenčka.  Za marmela-
do smo očistili in narezali jabolka na 
kocke.   Nanje smo nalili malo vode in 
dali kuhat. Ko so se  jabolka skuhala, 
smo  jih spasirali, dodali malo slad-
korja  in nalili v kozarčke za vlaganje.  

Za sok smo najprej očistili in narezali 
korenček in ga dali kuhat. Med ku-
hanjem smo dodali še na koščke na-
rezana jabolka.  Skuhano smo spet  
zmiksali in nalili v steklenice.
Po koncu smo šli v podaljšano bivan-
je, tam smo gledali risanko. 
Naravoslovni dan mi je bil zelo za-
nimiv.
                                      Mojca Šilak, 6.b

MESEC POŽARNE VARNOSTI
V petek, 16. 10. So na šolsko igrišče 
prišli gasilci, policija, vojaki in rešev-
alci s svojimi vozili. Šestošolci smo si 
najprej ogledali policijska vozila. Pre-
izkusili smo tudi neprebojne jopiče.  
Pokazali so nam alkotest in prometne 
znake. Naslednje smo si ogledali vo-
jake in njihovo vozilo Patrio ali osem-
kolesnik. Vsi smo lahko šli v vozilo.  V 
Patrii  sedi eden spredaj, vsi  ostali pa 
zadaj. 
Sledila so gasilska vozila domačih 
gasilcev iz Vitomarc. Pokazali in ra-
zložili so nam o gasilski opremi in 
orodjih.  Nato  so nam pokazali še 
gašenje s peno. Ker nas je preganjal 
dež, smo počasi odšli v šolo.
                                                                                                                                  

Luka Soto Vargas,  6.b

V petek, okrog 10.00 smo odšli na 
šolsko igrišče v Vitomarcih. Tam smo 
si ogledali predstavitev reševalnih 
poklicev.
Ogledali smo si policijo, reševalce, 
gasilce in vojake. Policisti so nam 
povedali kaj vse počnejo, pokazali so 
nam tristrani znak  in njihovo opre-
mo.  Ko smo pri policistih končali, 
smo šli k vozilu  Patria. Mislila sem, 
da je to tank, ampak sem po ogle-
du ugotovila, da ni. Šli smo v vozilo, 
strop je bil zelo nizek. Vojak nam je v 
vozilu predstavil vojsko in vozilo.
Nato je bil čas za reševalce. Tudi oni 
so nam predstavili, kaj počnejo. Ni 
bilo slabo.
Na vrsto so prišli gasilci. Pokazali so 
nam njihovo opremo in koliko cevi 
potrebujejo za gašenje požara. Lahko 
smo šli tudi v gasilsko vozilo. Nekat-
eri so tudi potrobili.  Na koncu je 
gasilec spustil peno za gašenje. Videt 
je bilo  kot sneg, ato seveda ni bil. 
Po predstavitvi poklicev je bil še spre-
jem prvošolčkov v šolsko skupnost in 
nogometni krožek. Ta dan mi je bil 

zelo všeč.
                        Adriana Draškovič, 6. b

6. b razred

Predstavitev poklica reševalca

Predstavitev poklica policista

Vitomarški gasilci se predstavijo

Dani Kocuvan pa je predstavil 
svoj poklic
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Intervju s sosedo Angelo Rotar

Živim v Drbetincih, v naselju kjer je 
veliko starejših ljudi. Vsi smo v do-
brih medsebojnih odnosih, ampak 
že od nekdaj mi je zelo pri srcu ena 
najstarejših občank naše občine, 
Angela Rotar. Gospa Angela je zelo 
odkritega srca in ji ni težko povedati 
ali opisati kakršnokoli še tako težko 
preizkušnjo v življenju. Zastavila sem 
ji nekaj vprašanj, o času, ko je ona 
hodila v osnovno šolo pa tudi nekaj 
malega o njenem življenju.

Kako vam je ime in kako se pišete?                                                                                                   
Ime mi je Angela, pišem se Rotar, 
živim v Drbetincih.

Zaupajte nam koliko ste stari?                                                                                                      
Stara sem 84 let, kar je približno šest-
krat in pol več od tebe Nuša.

Kje ste se rodili?
Rojena sem bila v isti občini, v kat-
eri živim že vse svoje življenje, torej 
v Vitomarcih. Rodila sem se v zaselku 
Slavšina, po poroki pa sva se skupaj 
s pokojnim možem preselila v njego-
vo rojstno hišo, kjer zdaj živim, v 
Drbetince. Tu sva skrbela za družino 
in živino kar 40 let. Ker je bila tista 
hiša že zelo stara, mi je sin pomagal 
pri  zidanju nove hiše, v kateri živim 

še danes in to že 12 let.  

Imate družino in otroke?                                                                                                                     
Da, imam sina Slaveka  in  žal poko-
jno hčerko Verico. Slavek je zelo us-
pešen, a na žalost tudi zelo daleč 
od doma. Z družino se je preselil v 
Nemčijo. Mož Alojz pa je na žalost 
preminil pred nekaj leti, ampak kaj 
moremo, vse to je  del življenja. 

Kako je v času, ko ste vi hodili v 
šolo potekala ura slovenščine?                                              
Prva štiri leta smo se v osnovni šoli 
učili le nemščino. Komaj v četrtem 
razredu smo se začeli učiti slovens-
ko in na novo začeli spoznavati takrat 
nam neznane in popolnoma nove 
besede. Tisti čas smo v šolo mora-
li hoditi peš. Ni bilo avtobusa, prav 
tako pa tudi pot v šolo ni bila ne lah-
ka, ne kratka. 

Ste imeli stroge učitelje?                                                                                                                  
Učitelji v moji osnovni šoli niti niso 
bili tako zelo strogi, ko pa smo kakš-
no ušpičili pa smo seveda bili hudo 
kaznovani.

Imate kakšen poseben 
spomin na vaše šolske dni?                                                                
Kakšnega posebnega spomina ni-
mam, saj sem večino časa, ko nisem 
bila v šoli preživela doma na paši ali 

pa za štedilnikom s kuhalnico v roki. 
Spomnim pa se, da je bila takrat kot  
prvi jezik nemščina zelo težka in 
težko smo se je naučili. 

Kaj je bil, oziroma še je vedno za 
vas v življenju največji dosežek?                                                     
Največji dosežek  je zagotovo rojstvo 
mojih dveh otrok, da sem jih vzgoji-
la v tako prijazne ljudi, ki znajo ime-
ti radi in spoštovati vse okrog sebe. 
Tako sem tudi ponosna na moje 
vnuke in že celo pravnuke in prav-
nukinje. 
Imate morda kakšno vzpodbudo 
ali nasvet za učence? 
Vsem učencem, otrokom in mladost-
nikom svetujem, naj se učijo, učijo in 
še enkrat učijo, saj bodo samo tako 
lahko na lahek in pošten način prišli 
skozi življenje.

Kot ste lahko prebrali je gospa Ange-
la zelo poštena, prijazna in pri svojih 
84 letih še vedno delovna. Rada ima 
živali, saj ima kar nekaj kokoši in dva 
zajca, še rajši pa se druži z ljudmi, ki 
jo lahko spravijo v smeh, saj se tudi 
sama ves čas smeji in je dobre vol-
je. Pa tudi prav je tako! Saj kot pravi 
pregovor: »Živi danes! Smej se danes! 
Danes bodi srečen!« (Phil Bosmans)

Nuša Gavez, 8. a

Ostalo ...

Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo
Letos smo že drugič v organizaciji Občine Sveti Andraž in Radia Ptuj izvedli prireditev Otroci pojejo slovenske pesmi in 
se veselijo. Nastopilo je enajst pevcev iz naše šole.  Za začetek pa so nam zapeli otroci iz vrtca- naši bodoči prvošolčki. 
Na koncu so program popestrile še tri pevke iz OŠ Breg.
Vsi pevci so se izvrstno izkazali. Žal pa sta zmagovalki lahko  le dve. V kategoriji do petega razreda je zmagala Nina Toš 
iz 4. razreda, ki je pela  pesem Na božično noč. V kategoriji višjih razredov pa Anamarija Hauzer s pesmijo ansambla 
Štrk : Želim si, želim.
Nastopili so:  
1. skupina
Lana Grnjak: D. Vunjak: Želim, želim 1. razred
Nika Kuri: N. Falk: Macek  Muri  2. razred
Sara Krepša: Navihanke: Tvoj SMS 3. razred
Polonca Ljubec: Kekčeva pesem  3. razred
Lana Lovrenčič: A. Godec: Vsak je sam 3. razred
Taja Pučko: N. Pušlar: Svet je tvoj  3. razred
Nina Toš: Pop Design: Na božično noč 4. razred

2. skupina
Filip Kuri: L. Slak: V dolini tihi  6. razred
Tristan Berlak:Pop Design:7  dni  6. razred
Tanja Gavez. T. Ribič: zbudi se  7. razred
Anamarija Hauzer  Štrk: Želim  si, želim 8. razred   
                                                             

Vsem pevcem iskreno čestitam, zmagovalkama pa želim 
veliko uspeha na polfinalnem izboru.

Marjana   Gomzi,
vodja POŠ Vitomarci

Čakanje na razglasitev
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Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo, polfinale
16. decembra je bil prvi vrhunec letošnje prireditve Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo. V Kidričevem je 
potekalo polfinale, kjer so izbrali deset finalistk. V kategoriji od 1. do 5. razreda so se v finale uvrstile: Eva Lukman 
Ducman iz Starš, Lea Murko in Lara Čeh iz Destrnika, Kaja Kralj iz Ptuja, Nina Toš iz Vitomarcev in Ajda Bezjak iz 
Majšperka. V kategoriji od 5. do 9. razreda so strokovno komisijo prepričale: Minea Gabrovec iz Zavrča, Maja Novak 
iz Majšperka, Katarina Herceg iz Starš, Sara Horvat iz Destrnka in Nika Belaj iz Cirkovc. Prireditev se je ogledalo okoli 
1000 obiskovalcev.

Anamarija HauzerNina Toš Finalistke

ostali prispevki

Božična zvezda, je nekaj metrov 
visok grm, ki prvotno raste v Mehi-
ki in Srednji Ameriki. Njeni posebni 
»cvetovi« so pravzaprav ovršni listi, ki 
izgledajo kot velik cvet. Vzgojene in 
križane vrste nimajo le rdečih »cve-
tov«, ampak so vzgojili tudi bele, 
rožnate, črtaste in lisaste rastline.
Njena šibka točka je mlečkast izloček 
listov in stebla, ki lahko, tistim, na-
jbolj občutljivim, povzroča rdečico in 
srbečico, a za zdravje ljudi izloček ni 
nevaren.

Glede na razširjenost, jo dandanes 
smatramo kot samoumeven del de-
cembrskega okrasja. A kako je tega 
prišlo?

Po legendi, naj bi mlada deklica, ki 
je bila prerevna, da bi kupila božična 
darila, srečala angela. Ta ji je namignil, 
naj nabere plevel ob cesti in ga nese 
na oltar. Iz plevela so pognali škrlat-
no rdeči listi, zrasli so v čudovito rožo 
in tako naj bi nastala božična zvezda. 
Povezava božične zvezde z božičem 
se prične v 17. stoletju v Mehiki, kjer 
so tamkajšni Frančiškani začeli častiti 
to prelepo rožo in jo vključili v božič-
na praznovanja. Američane je božič-
na zvezda navdušila do te mere, da 
je 12. december razglašen za nacio-
nalni dan božične zvezde (national 

poinsettia day). Sedaj je razširjena po 
vsem svetu oz. tam, kjer praznujejo 
božič. Kljub temu, da gre za isto rast-
lino, so ji različni narodi nadeli različ-
na imena.
• Slovensko = božična zvezda
• Nemško = Weihnachtsstern
• Angleško = Poinsettia / eas-
ter flower
• Italijansko = Stella di natale
• Francosko = poinssettia
• Špansko = Flor de pascua
 
vir- http://filternet.si/pd/clanki/bozic-
na-zvezda/

Tepežnica je čas, ko oblast prev-
zamejo otroci in se vsaj enkrat na 
leto maščujejo odraslim za prejete 
udarce.
Tepežkanje velja 28. decembra samo 
do 9. ure zjutraj, imenujemo ga lahko 

tudi: pametva, tepežnica ali tudi dan 
nedolžnih otročičev.
Ime se navezuje na svetopisemsko 
zgodbo, ko je dal Herodot v Betle-
hemu pomoriti vse dečke stare do 
devet let.  Na ta dan so lahko otroci 
tepli odrasle. S šibo, ki je imela živl-
jenjsko moč rastline, so z dotikom to 
moč prenašali na odraslega. Otroci so 
hodili od hiše do hiše, zraven izrekali 
določene verze in prosili za darove. 
Največkrat so vpili: Danes je tepežni 
dan, reši, reši se kristjan!  
Prvotno je bilo tepežkanje poganska 
šega. Danes je tudi dan družine.

“ Zdravi bote, friški bote,... “

Šege, navade, pomeni ...

Božična zvezda

Tepežnica

NOVICE, 54.indd   27 22.12.2015   14:41:32



ostali prispevki

28         Novice občine Sv. Andraž

Sveti trije kralji
Ko nastopi 6. januar je v navadi, da ljudje postavimo tri 
može, SVETE TRI KRALJE, v jaslice.

Ta dan je namreč krščanski praznik, ki se praznuje v 
spomin treh kraljev: Gašperja, Mihe in Boltežarja, ki so se 
prišli poklonit novorojenemu Jezusu.
Ko je bil Jezus rojen v Betlehemu v Judeji v dneh kralja 
Heroda, so prišli modri z Vzhoda v Jeruzalem in govorili:
»Kje je ta, ki se je rodil kot judovski kralj? Videli smo nam-
reč, da je vzšla njegova zvezda, in smo se mu prišli pok-
lonit.«

Še dandanes vhodna vrata hiš nekaterih krajanov in so-
rodnikov krasi napis s prvimi črkami imena treh kraljev, z 
letnico novega leta in s tremi križi. 20 +G +M +B 16
In tako je torej v spomin treh kraljev ter z namenom, da 
v letu, ki se je šele začelo, s svojimi darovi vstopijo tudi v 
naše domove.
Na ta dan v vseh Cerkvah po Sloveniji poteka tudi bla-

goslov soli in vode.

vir: http://osdrat-negova.splet.arnes.si/files/2011/04/alenka-_
konna2011.pdf

Nina Druzovič, 
uredniški odbor

Sveti trije kralji 

Zaživel je spletni biografski leksikon znanih osebnosti 
V Knjižnici Ivana Potrča smo 12. no-
vembra 2015 javnosti predstavili 
spletni biografski leksikon Spodn-
jepodravci.si.

Z vzpostavitvijo biografskega leksiko-
na se je ptujska knjižnica pridružila 
dobri praksi tistih slovenskih knjižnic, 
ki že več let ustvarjajo leksikone za 
okolje, v katerem delujejo. Zasnovan 
je tako, da omogoča povezovan-
je z drugimi regionalnimi spletnimi 
biografskimi leksikoni v Sloveniji. 

Območje, ki ga  leksikon vsebins-
ko pokriva, je območje Spodnjega 
Podravja, za katerega naša knjižni-
ca skladno z zakonodajo opravlja 
knjižnično dejavnost, v primeru or-
moškega območja kot osrednja ob-
močna knjižnica. Gre za skupaj 19 
občin z ok. 86. 500 prebivalci, ki živi-
jo v Mestni občini Ptuj ter občinah 
Cirkulane, Destrnik, Dornava, 
Gorišnica, Hajdina, Juršinci, Kidričevo, 
Majšperk, Markovci, Ormož, Podleh-

nik, Središče ob Dravi, Sv. Andraž v 
Slovenskih goricah, Sveti Tomaž, 
Trnovska vas, Videm, Zavrč in Žetale. 
V leksikonu so predstavljene os-
ebnosti, ki so bile rojene v Spod-
njem Podravju, so tukaj živele in/
ali se šolale, predvsem pa so s svo-
jim delom zaznamovale razvoj 
pokrajine v preteklosti in sedan-
josti: različni umetniški ustvarjalci, 
gospodarstveniki, znanstveniki in ra-
ziskovalci, strokovnjaki, športniki itd.
Spletno stran upravlja in vsebine 
prispeva Knjižnica Ivana Potrča Ptuj. 

Vsebine so oblikovane in objavljene 
skladno z vsebinsko zasnovo bi-
ografskega leksikona. Gesla nastaja-
jo sproti in se dopolnjujejo s podatki 
vsak dan, tako da vsebina biografs-
kega leksikona nikoli ni dokončna. 
Vsekakor upamo, da boste leksikon 
sprejeli za svojega in pomagali tudi 
soustvarjati njegovo vsebino. Vaše 
predloge za uvrstitev novih oseb-
nosti v leksikon lahko pošljete na 

spodnjepodravci@knjiznica-ptuj.si 
ali nam jih posredujte preko splet-
nega obrazca, ki je dostopen na 
portalu www.spodnjepodravci.si. 

Mira Petrovič

Svetovni dan čebel združuje Slovence in povezuje svet Spodnjega Podravja
Čebele in ostali opraševalci so za 
življenje ljudi zelo pomembni. Od 
opraševanja je odvisna kar tretjina 
pridelane hrane na svetu in čebele 
imajo med vsemi opraševalci na-
jpomembnejšo vlogo. Z opraševan-
jem opraševalci omogočajo kmeti-
jsko proizvodnjo, ki zagotavlja 
varno preskrbo s hrano, čebele pa 
poleg tega s svojimi visoko hranl-

jivimi izdelki pomembno prispeva-
jo še k izboljšanju kvalitete preh-
rane za ljudi.
Čebele imajo preko opraševanja pozi-
tivne učinke na celoten ekosistem in 
z njim povezanim ohranjanjem bi-
otske raznovrstnosti v naravi. Biotska 
raznovrstnost je ključnega pomena 
za razvoj in ohranjanje naravnega 
okolja. Med drugim nam zagotavlja 

hrano, kisik, čisti vodo in zrak, stabi-
lizira vreme in podnebje ter pomaga 
pri sposobnosti prilagajanja na spre-
membe. Čebele so poleg tega tudi 
dober bioindikator razmer v okolju. 
Preko opazovanja njihovega razvoja 
in zdravstvenega stanja lahko ocen-
jujemo, kdaj se v določenem okol-
ju nekaj dogaja in kdaj je potrebno 
ukrepati. Če na opozorila ne reagi-
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Povišan krvni pritisk – tihi ubijalec?

ramo pravočasno, so lahko kasnejše 
posledice še večje. V zadnjem ob-
dobju so, predvsem na območjih z 
intenzivnim kmetijstvom, čebele in 
ostali opraševalci vse bolj ogroženi. 
Njihov življenjski prostor se spremin-
ja in krči, s tem pa so razmere za nji-
hovo življenje in razvoj vse slabše. 
Medovitih površin, je zaradi vse več-
jih površin monokultur in spremen-
jene ter intenzivnejše tehnologije 
pridelave travinja vse manj in še te 
nudijo čebelam potrebno hrano le v 
krajših obdobjih in zmanjšani pestro-
sti kot nekoč.

V okviru prizadevanj za zaščito čebel 
ima pomembno vlogo ozaveščanje 
javnosti o pomenu čebel in čebeljih 
pridelkov. Zato bo Republika Sloveni-
je, na pobudo čebelarske zveze Slo-
venije, organizaciji Združenih naro-

dov predlagala, da 20. maj razgla-
si za SVETOVNI DAN ČEBEL. 20. maj 
smo predlagali, ker je to dan, ko se je
rodil Anton Janša (1734-1773), ki je 
poznan kot začetnik modernega če-
belarstva in eden takratnih najboljših 
poznavalcev čebel. Bil je prvi učitelj 
modernega čebelarstva na svetu, 
saj ga je že cesarica Marija Terezija 
imenovala za stalnega učitelja čebe-
larstva na novi čebelarski šoli na Du-
naju. Njegovo delo in življenje je opi-
sano v mnogih čebelarskih knjigah, 
med drugim tudi v knjigi Svetovna 
zgodovina čebelarjenja, ki je bila 
izdana v letu 1999.

Do sedaj so pobudo podprle že šte-
vilne organizacije in posamezniki. 
Med drugim je pobudo, v okviru 44. 
čebelarskega kongresa APIMONDIA 
2015 v Južni Koreji, podprla tudi na-

jvečja svetovna čebelarske organi-
zacija Apimondia. Pobuda združuje
različne organizacije, posameznike in 
tudi različne politične stranke, saj po-
budo z veseljem podprejo skoraj vsi, 
ki se z njo seznanijo.

Ker želimo, da pobudo podprejo 
in se z njo še bolje seznanijo tudi 
slovenski čebelarji in ostala zaint-
eresirana javnost, bodo v mesecih 
od decembra 2015 do marca 2016, 
predsednik ČZS g. Boštjan Noč z 
zaposlenimi, s prepoznavnim vozi-
lom obiskali vsa čebelarska društva v 
Sloveniji in o pobudi informirali pris-
otne. Na dogodke bodo povabljeni 
župani, znane osebnosti in še kdo z 
določenega območja, ki bodo želeli 
v okviru dogodka pobudo podpreti. 
O terminu obiska bodo čebelarska 
društva obveščena, z njimi bo dogov-
orjena lokacija obiska in morebiten 
program. Informacije bodo posredo-
vane tudi lokalnim medijem, da bodo 
lahko informirali krajane, da se bodo 
lahko srečanj udeležili in na ta način 
podprli prizadevanja ČZS. 

dr. Peter Kozmus,
Čebelarska zveza Slovenije

Povišan krvni pritisk je bolezen s kronično povišanim pritiskom krvi v arterijah (žilah, ki odvajajo kri od srca). Krvni 
pritisk določata dve meritvi, tako imenovana zgornji (najvišji) in spodnji pritisk (najnižji krvni pritisk v žili). O povišanem 
krvnem pritisku govorimo, ko je zgornji višji od 140 mm Hg, spodnji pa višji od 90 mm Hg. Pri več kot 90 % ljudi s 
povišanim krvnim pritiskom ne poznamo vzroka za njegov nastanek.

Razvrstitev krvnega pritiska:
Razvrstitev   Zgornji krvni pritisk  Spodnji krvni pritisk
Optimalen    manj kot 120 mm Hg  manj kot 80 mm Hg
Normalen   120-129 mm Hg  80-84 mm Hg
Visoko normalen  130-139 mm Hg  85-89 mm Hg
Povišan pritisk 1. stopnje 140-159 mm Hg  90-99 mm Hg
Povišan pritisk 2. stopnje  160-179 mm Hg  100-109 mm Hg
Povišan pritisk 3. stopnje več kot 180 mm Hg   več kot 110 mm Hg

V Sloveniji se povišan krvni pritisk pri odraslih od 20 let pojavlja skoraj v 50 %, kar pomeni, da ga ima skoraj vsak drugi 
odrasli in je zato ena izmed najpogostejših bolezni. Večina ljudi s povišanim krvnim pritiskom nima težav, nekateri pa 
lahko imajo glavobole, krvavitve iz nosu ali pogostejše nočno odvajanje vode. Ker je povišan krvni pritisk zelo pogosta 
bolezen in ker bolniki v večini nimajo težav, je zelo pomembno merjenje krvnega pritiska. Nezdravljen povišan krvni 
pritisk je namreč dolgoročno zelo škodljiv. Zato si doma občasno izmerite krvni pritisk, svojega osebnega zdravnika 
pa vsaj enkrat letno spomnite, da vam ga izmeri.

Povišan krvni pritisk velja za tihega ubijalca, saj ljudem običajno ne povzroča težav, ima pa hude posledice, če je 
nezdravljen. Ljudje s povišanim krvnim pritiskom so bolj nagnjeni, da pri njih pride do možganske kapi, srčnega in-
farkta, popuščanja srca, ledvične odpovedi in bolezni oddaljenih arterij okončin, ki se v najhujšem primeru kaže kot 
gangrena nog.

Pred povišanim krvnim pritiskom se lahko ubranimo oz. lahko že povišan krvni pritisk znižamo, če izboljšamo način 
življenja. Zdrav način življenja pomeni prenehanje kajenja, zmanjšanje telesne teže na normalno, redno telesno ak-
tivnost, prenehanje prekomernega pitja alkohola, zmanjšanje uživanja soli in povečanje uživanja sadja in zelenjave 
ter zmanjšanje uživanja jedi, ki vsebujejo veliko maščob. Ko je krvni pritisk previsok, da bi ga lahko znižali z zdravim 

Merjenje krvnega tlaka
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življenjskim slogom, pa je potrebno tudi zdravljenje z zdravili, ki jih je potrebno redno jemati.
Ko si doma sami merimo krvni pritisk je pomembno, da pred merjenjem najprej nekaj minut počivamo, da se umirimo. 
Pritisk si izmerimo v sedečem položaju, roko položimo na mizo, tako da sta manšeta na roki in merilec v višini srca.
Povišan krvni pritisk je tako zelo pogosta bolezen, ki lahko ima nezdravljena usodne posledice. Zato je pomembno 
preprečevanje bolezni z zdravim načinom življenja. Poleg tega pa je pomembno tudi redno merjenje krvnega pritiska, 
saj na ta način lahko ugotovimo, če so vrednosti povišane. V primeru povišanih vrednosti moramo o tem obvestiti 
svojega izbranega zdravnika, s katerim se potem skupaj odločimo o načinu zdravljenja. 

Natalija Hanželj, doktorica medicine 
Aljaž Čuš, študent 5. letnika medicine
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Kroglice iz volne

ustvarjalni kotiček

Veliko lepih stvari, ki nam polepša-
jo praznike, si lahko izdelamo sami. 
Tukaj imamo za vas eno dobro idejo 
za katero upamo, da vam bo všeč. Pa 
veliko užitkov ob ustvarjanju.
Potrebujemo: posodo, lepilo za les 
(Mekol), vodo, bleščice, vodne balo-
ne, šivanko in volno.

1. V posodo damo lepilo za les, vodo 
in bleščice (po želji).

2. Napihnemo vodne balone (ne pre-
več, da ne dobijo jajčaste oblike) in 
na balon privežemo volno. 

3. Volno ovijemo okrog balona in 
jo povaljamo v pripravljeni mokri 
mešanici. 
(Lahko pa najprej v mokro mešan-
ico namočimo volno in nato ovija-
mo okrog balona - tako preprečimo 
drsenje volne iz balona).

4. Otresemo odvečno tekočino in 
balon privežemo na palico, da se po-
suši.

5. S prsti med luknjicami najprej 
odlepimo balon od volne in nato ga 
s šivanko prepičimo. Balon izvlečemo 
iz kroglice, ki jo po želji lahko okra-
simo s pentljo in že je pripravljena, 
da nam polepša prostor ali božično 
drevo.
NAMIG: Takšno dekoracijo si lahko 
izdelate tudi za veliko noč, le da bolj 
napihnete vodni balon, da dobi ja-
jčasto obliko. 
Fotografije vir: www.pinterest.com

Nina Žvarc, uredniški odbor

Ujeli smo ...
Pred dnevi smo izvedeli za zelo nepri-
jetno in nevsakdanjo novico. Gospod 
Janko Pignar je namreč ob prihodu 
na njegov vrt  zagledal srce parajočo 
sliko.

Za gospoda Pignarja vemo, da je 
vesten, priden, prijazen in marljiv 
človek. V sušnih časih poletja, zmer-
aj pridno v samokolnici vozi vodo za 
zalivanje svojih vrtnin daleč vstran od 
svoje hiše. Skrbi, da njegova družina 
vedno uživa dovolj zdrave hrane. Tudi 
sosedom in ostalim krajanom rad po-
maga in nikoli ne naredi ali reče kaj 
žalega. Res spoštovanja vreden človek. 

A nekega dne je na delčku njive pod 
šolo, kjer goji nekaj zelene solate, 
doživel pravi šok. Sam ne ve zakaj in 
kdo ter kako se je to zgodilo. Solata 
je bila namreč vsa polita s črnim mo-
tornim oljem. 

Verjamemo, da se vse slabo storjeno 
vrne, zato naj storilca kar lepo peče 
vest. Tako barbarskega, nesramne-
ga in krutega posega namreč ni moč 
oprostiti.

Uredniški odbor
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Mehki cimetovi keksi
SESTAVINE
TESTO:
25 dag moke
18 dag masla
12 dag sladkorja v prahu
10 dag mletih orehov
3 žlice mleka
1 vanilijev sladkor
1/2 žličke cimeta

POSTOPEK
Vse sestavine zgnetemo v gladko 
testo in ga damo za pol ure v hladil-
nik. Nato ga na pomokani površini 
razvaljamo na pol cm debelo in z 
modelčki izrežemo krogce ali pol-
jubne oblike. Polovica keksov naj bo 

z luknjo na sredini. Na s peki papir-
jem obloženem pekaču jih pečemo 
na 180 stopinj 10 - 12 minut do zlato 
rumene barve (ne smejo porjaveti).

Cele krogce nato namažemo z mar-
melado, tiste z luknjo na sredini pa 
posujemo s sladkorjem v prahu. Na 
koncu jih seveda zlepimo skupaj po 
dva. 

NAMIG: Najboljši so naslednji dan, 
saj se tako zmehčajo, da se kar topijo 
v ustih.

Vir: www.kulinarika.net

Nina Žvarc, 
uredniški odbor

Mehki cimetovi keksi

dobitniki županjinih priznanj

Bor se je rodil v Mariboru. Star le nekaj mesecev je post-
al najmlajši član tea-kwon-do kluba Tomaža Barade, kjer 
je imel njegov oče treninge. V starosti 5 let je začel tudi 
sam trenirati, vendar je sčasoma spoznal, da raje izvaja 
akrobacije in pleše, predvsem improvizirano in po svoje, 
zato sta ga starša vpisala v plesno šolo. Break dance je 

Bor hitro vzljubil in s časom postal dober, boljši, danes pa 
je že najboljši v svoji svetovni konkurenci.  Zraven plesa 
trenira tudi gimnastiko. Njegovi vzorniki v break dance-u 
sta Edi in Tomy Činej iz ekipe go breakersov, v tekmoval-
nosti pa očetovi kolegi iz tea-kwon-do, saj so nekateri že 
državni, svetovni prvaki  kot Dejan Zavec in Tomaž Bara-
da. Pred časom je na svoji spletni strani napisal, da mora 
po njihovi poti in da bo tudi sam prvak v break dance-u. 
Letos se mu je to v mladinski konkurenci tudi uresničilo, 
saj je v Riminiju v Italiji na svetovnem prvenstvu pometel 
s konkurenco in postal mladinski svetovni prvak v Break 
dancu. 
Borovi dosežki skozi leta so: Amsterdam 2013 – evropski 
prvak, Kopenhagen 2013 – 3. mesto na svetovnem pr-
venstvu, Rimini 2014 – evropski prvak, Bochum 2014 – 
2. mesto na svetovnem prvenstvu, Kilce 2015 – evropski 
prvak in seveda letos Rimini 2015, ko je postal svetovni 
prvak.  
Zaradi izjemne športne nadarjenosti in vseh športnih 
dosežkov, ki jih je Bor dosegel v vseh letih mu župan-
ja podeljuje županjino priznanje za izjemne športne 
dosežke in mu želi veliko uspehov še naprej. 

(povzeto po obrazložitvi)

Bor Rehak Friš 

Bor skupaj s svojim vzornikom Dejanom Zavcem

Frizerski salon ‘’Duška’’, se vam zahvaljuje za obiske v letošnjem letu s priporočilom za v prihodnje.  
 Vsem strankam in občanom želijo vesele božične praznike, 

ter srečno predvsem pa zdravo v letu 2016.
Frizerski salon ‘’Duška’’
Vitomarci 73, 2255 Vitomarci       NOVO : Vsak prvi ponedeljek v mesecu, vsaka stranka  
GSM : 041 - 662 - 960                  žreba svoj popust od 5 do 25 %.      
        LEPO VABLJENI ! 
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dobitniki županjinih priznanj

Danijel Zorec

Danijel Zorec je diplomiral iz arhitekture na Fakulteti za 
gradbeništvo, prometno inženirstvo in arhitekturo na 
temo - NOVA BRV ZA PEŠCE IN KOLESARJE NA MARI-
BORSKI OTOK. Danijela že od malega zaznamujejo prid-
nost, marljivost in delavnost. Skozi vsa leta svojega izo-
braževanja, tako osnovnošolskega, srednješolskega kot 
tudi študijskega je dosegal nadpovprečne rezultate.  

Njegovi zadnji dosežki skozi študijska leta so: 

- 2. mesto na 25. srečanju Mladi za napredek Maribora na 
temo »Od višine se zvrti!
- Zlato priznanje na državnem nivoju za raziskovalno delo 
“Od višine se zvrti” 
- Zlato priznanje na državnem tekmovanju v matematiki 
- Prvo mesto na 26. srečanju Mladi za napredek Maribora 
na temo »Povežimo bregove«
- Srebrno priznanje na državnem nivoju za raziskovalno 
delo “Povežimo bregove” 
- Tretje mesto na 15. državnem tekmovanju v gradbeni 
mehaniki 
- Priznanje župana mestne občine Maribor za odlične us-
pehe v vseh letih srednješolskega izobraževanja 
- Zlato priznanje Ministrstva za izobraževanje, znanost in 
šport za odličen rezultat na državni maturi 
- Priznanje župana mestne občine Maribor za odličen re-
zultat na državni maturi 
- Priznanje dekana Fakultete za gradbeništvo, prometno 
inženirstvo in arhitekturo zaradi izjemnih dosežkov v času 
študija 
Danijel je vsa leta študija prejemal Zoisovo štipendijo 
zaradi nadpovprečnega študijskega povprečja in ostalih 
dejavnosti v času študija.

Zaradi izjemne študijske nadarjenosti in nadpovprečnih 
rezultatov v vseh letih svojega izobraževanja mu županja 
podeljuje županjino priznanje za izjemne študijske uspe-
he, občina pa mu podeljuje še denarno nagrado v skladu 
s pravilnikom za nadpovprečen študijski rezultat. 

(povzeto po obrazložitvi)

Danijel Zorec

Društvo gospodinj Vitomarci
Društvo gospodinj je bilo ustanovljeno leta 1975 kot ak-
tiv kmečkih žena. Danes štejejo blizu 100 članic. Delu-
jejo v smislu usposabljanja in izobraževanja podeželskih 
gospodinj. Na našem področju prevladujejo pretežno 
kmečke gospodinje, katere se udeležujejo izobraževanj, 
predavanj, ekskurzij in drugih posvetovalnih srečanj, ne 
glede na članstvo v društvu. Kot del manj razvitega ob-
močja Slovenije si želijo, da bi naše kraje približali tur-
izmu, zato se v društvu trudijo, da članice usposobijo tudi 
za to dejavnost. Organizirajo predavanja, kuharske tečaje, 
tečaje ročnih spretnosti, strokovne ekskurzije, srečanja in 
pogostitve ob raznih prireditvah. V zadnjih letih se članice 
veliko ukvarjajo z različnimi ročnimi deli, ki jih nato pred-
stavijo v širši javnosti na razstavi.  

Članice sodelujejo pri vseh občinskih prireditvah in tudi 
danes boste lahko na mizah okusili njihove dobrote. V 
letu 2009 so v društvu ustanovile še sekcijo Ljudskih pevk 
društva gospodinj Vitomarci in že 6. leto zapored prireja-
jo prireditev Pesem na vasi in tako skrbijo za ohranjanje 
slovenskih ljudskih pesmi in s tem tudi slovenske besede. 

Društvo gospodinj letos praznuje visok jubilej, zato jim  
županja podeljuje županjino priznanje ob 40. obletnici 

delovanja in jim želi, da še naprej vztrajajo in uspešno 
nadaljujejo s svojimi aktivnostmi. 

(povzeto po obrazložitvi)

Društvo gospodinj Vitomarci redno organizira 
izlete za svoje članice
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zlata odličnjaka

Tina Brotšnajder in Jan Soto Vargas

kronika kraja
Rojstva:
Hanžel Patrik, roj.: 7.10.2015, Novinci 29, mama: Matjašič Jožica.
Divjak Teo, roj.: 26.10.2015, Vitomarci 13, mama: Pihler Mateja.
Sedlašek Maks, roj.: 14.12.2015, Drbetinci 14, mama: Kramberger Mateja.
 
Smrti:
 Zorec Eva, Vitomarci 58, roj: 26.2.2015, umrla: 5.10.2015;
 Muršec Ana, Vitomarci 30, roj: 25.7.1919, umrla: 10.10.2015;
 Jaušovec Ivan, Novinci 18, roj: 27.5.1942, umrl: 3.11.2015;
 Krajnc Ana, Novinci 10, roj: 7.7.1922, umrla: 17.11.2015;
 Šijanec Marija, Vitomarci 60, roj: 14.1.1924, umrla: 23.11.2015;
 Lovrec Vincenc-Vinko, Rjavci 35, roj: 21.3.1937, umrl: 26.11.2015;
 Ljubec Antonija, Hvaletinci 4, roj.: 17.4.1926, umrla: 15.12.2015.

Nagrajenca zlate petice v šolskem 
letu 2014/2015 (odličen uspeh v 
vsakem letu osnovnošolskega izo-
braževanja) pa sta prejela Tina 
Brotšnajder in Jan Soto Vargas.

Obema prejemnikoma čestitamo in 
upamo ter želimo, da boste uspešno 
učno pot nadaljevala tudi v srednji 
šoli in naprej.

Uredniški odbor
Jan Soto Vargas

Tina Brotšnajder

Razstava in scena na prireditvi Ljubezen na vasi v izvedbi KUD Vitomarci

V naslednji številki bomo objavili intervju z dobitnikoma letošnjih 
občinskih najvišjih priznanj - občinskih plaket, ki sta jih letos prejela 
g. Franc Čuček in KUD Vitomarci ob 120. obletnici igranih predstav.  
Plaketo je v imenu KUD prevzela igralka z najdaljšim stažem ga. 
Marija Kocuvan.  

Uredniški odbor
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Nagradna križanka

Nagrajenci prejšnje križanke so:
1. nagrada: Daniela Žvarc;
2. nagrada: Tjaša Kocmut;
3. nagrada: Vilma Firbas.

Nagradna križanka

Rešitve nagradne križanke (celotna križanka) pošljite na naslov: Občina Sveti Andraž v Slovenskih goricah, 
Vitomarci 71, 2255 Vitomarci, s pripisom Nagradna križanka. Ne pozabite pripisati svojega imena in naslova. 
Upoštevali bomo vse pravilne rešitve križanke, ki bodo prispele na naš naslov do torka, 26. januarja 2015. Izmed 
pravilnih rešitev bomo izžrebali tri dobitnike nagrad.
Nagrade:
1. nagrada- 6 buteljk vina.  Vinogradništvo Druzovič, Drbetinci 13, 2255 Vitomarci;
2. nagrada- Suha salama. Milan Rebrec, Vitomarci 79, 2255 Vitomarci;
3. nagrada- Liter meda. Franc Rajšp, Vitomarci, 2255 Vitomarci
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Srečanje starejših občanov

Otvoritev ceste v Vitomarško vas

Otroške delavnice v izvedbi KUD Vitomarci

Razstava ob prireditvi Ljubezen na vasi

Kostanjev piknik
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Naj bo zanimivo leto, ki prihaja, 
vseskozi naj zdravja obilo oddaja, 

prinese uspehov, naj zvrhano vrečo, 
skupaj z ljubeznijo ustvari naj srečo.

Županja, občinski svet, odbori, 
komisije in občinska uprava

31. 12. 2015
Silvestrovanje na prostem

Večnamenska dvorana Vitomarci

od 22:30 naprej
Ognjemet, pijača in prigrizki

Vljudno vabljeni!
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